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Z A P I S N I K 

Sa pete (5) sednice Skupštine Opštine Dragaš, održane dana 15.05.2018 sa početkom u 10:00 h 

sa sledećim dnevnim redom: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodne sednice Skupštine, 

2. Razmatranje i usvajanje godišnjeg izveštaja predsednika i i opstinskih organa za 2017 

godinu, i planovi o radu za 2018 godinu 

3. Razmatranje i usvajanje izvestaja o radu za 2017 kao i plana rada za 2018  

4. Ramatranje i usvajanje tromesecnog finansijskog izvestaja za 2018 godinu 

5. Razmatranje i usvajanje zahteva Lulzim Rifaja za projekat nacrt Regulativnog plana za 

parcel 1521 i 301/3 u Dragasu 

6. Razmatranje i usvajanje zahteva investitora NIKI-GD u Dragasu za usvajanje uslova 

gradnje na za realizaicju planiranih projekta po predlog projektu 

7. Eventualno. 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda? 

Pošto nema, usvajamo dnevni red po pozivu koji smo dobili. Usvaja se dnevni red. 

 

Prva tačka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru tačke imamo razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne 

sednice, da li ima primedbe? Ko je za usvajanje Zapisnika?  

g.Samidin Xheladini – Postovani, srecan vam Ramazan. Imajuci u vidu da se radi o obimnom 

materijalu, da ako je moguce da se dva zahteva Lulzima Rifaja i Niki GD se sjedine u jednoj 

tacki, zbog lakseg rada skupstine. 

g.Laurat Krasniqi – Dva zahteva su razlicita, jedan je za gradjevinsku dozvolu. Mi ne dajemo 

gradjevinske dozvole, vec urbanizam. Mi trebamo imati regulativni plan, da ga imamo davali bi 

dozvole, posto ga nemamo Urbanizam treba izdavati dozvole. 

g.Betim Merdiu – Usvaja se Zapisnik. 
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Druga tačka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru tačke imamo razmatranje i usvajanje godišnjeg izveštaja predsednika 

i opstinskih organa za 2017 godinu, i planovi o radu za 2018 godinu, izvolite. 

g.Samidin Xheladini - Da ne bi gubili vreme ja ću reći nekoliko reči u vezi izveštaja za 2017 

godinu i plana za 2018 godinu. Ovo je jedan veoma veliki i obiman materijal, mislim da izveštaj 

to jest da današnji direktori ne snose odgovornost za rad ili nerad prijašnjih direktora koji su 

ustvari i autori ovih izveštaja. Međutim, što se tiče plana i planiranja i ja mislim da barem što se 

tiče planiranja u budući izveštaji za narednu godinu da budu bolji. Imajući, u vidu da smo 

najsiromašnija opština i vaši planovi koji će se ubuduće praviti da ustvari podstaknu razvoj, 

podstaknu biznise i ostalo. 

g.Velid Hadzisin - Koristim priliku da na samom početku vam čestitam nastupajući mesec 

Ramazana, sa željom da ga provedemo u najboljem mogućem raspoloženju. Ja sam detaljno 

pročitao izveštaj i imam nekoliko primedbi. Ako je nešto u izveštaju navedeno kao nedostatak u 

planu bi trebalo da bude na koji način će se to rešiti. Kod direktora emergencija verovatno bivši 

direktor ili vršilac dužnosti, koji kaže da se u Restelici izvršilo lomljenje stena koje su 

predstavljale opasnost, pa to je bilo pre pet godina i stalno se vuče pet godina se vuče u izveštaju. 

Ista rečenica koju možemo jednim klikom izbrisati na kompjuteru. Kod direktorata zdravstva 

pod dva imamo veliku razliku kod broja intervencija u selo Brodosavce i u selo Restelica, ako 

kažemo da su ta dva sela ekvivalentna po broju stanovnika vidite razliku u tabeli. Imamo 

medicinski centar u Kruševu koji vrši istu uslugu kao ambulanta u Restelici. Te bih predložio 

direktoru da se ekipa centra porodičnog porodične medicine iz Kruševa tokom pojedinih dana u 

nedelji se izmesti u Restelici i vrši preglede. Zbog koji ljudi nažalost moraju da dolaze u Dragaš 

da to izvrše. Što se tiče analiza, stomatološke preglede i slično predlažem da se dva ili tri puta se 

ta ekipa izmesti iz Kruševa u Restelici dva-tri puta nedeljno. Mislim da povodom ovoga su 

građani Restelice diskriminisani. Godinama se govorilo da će se to pitanje rešiti međutim do 

sada se ništa nije rešilo. Što se tiče izveštaja o radu u ovom izveštaju nedostaje izveštaj 

kancelarije za zajednice koja je takođe sastavni deo izvršne vlasti ovde u Dragašu i trebalo bi 

makar komitetu za zajednicu da dostavi svoj izveštaj i plan rada. Dobili smo uverenje od strane 

predsednika da ćemo te dokumente dobiti na nekoj od narednih sednica. 

g.Nexhat Isufi - Poštovani, što se tiče izveštaja mislim da ima dosta stvari koje su prenete iz 

prošle godine međutim, ono što mene zabrinjava jeste to što nisu navedene sve stvari koje su već 

obavljene koje su već uradene u departamenti ma na primer u direktoratu zdravstva se ne 

pominje da se u tom direktoratu radi i sa pečatom Republike Srbije. Osoba koja je plaćena od 

strane budžeta republike Kosova daje upute kod specijaliste pečatom republike Srbija, dom 

zdravlja Dragaš. Stavite i to u izveštaju da i to radite. Ovo je jedan lekar koji se plaća budžetom 

republike Kosova i njegovo ime je doktor medicine Nihat Osmani, koji izdaje potvrde i pečat 

Republike Srbije i u tom dokumentu piše selo Ljuboviste opština Gora. Mora se navesti i u 

izveštaju da se kaže naš radnik radi i u institucijama republike Srbije. Takođe ne znamo koji je 
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ove izveštaje ovde punio. Da li je ovaj dokumenat delo prošlog direktora ili ovog sadašnjeg jer 

nijedan se direktor nije potpisao na materijalu i treće ono što mi je najviše zapalo za oko kod 

direktora za zdravstvo se kaže da naredni plan da će biti jedno inspektora u okviru menadžeranja 

ambijenta i otpada, ne znam da li svaki direktor treba da uzme po jednog radnika je li to tako 

određeno zakonom. Hoću da kažem da sve što ste uradili trebate staviti u izveštaju. 

g.Samidin Xheladini – Ovim bih hteo da kažem nešto u vezi zdravstva i pružanje zdravstvenih 

usluga po meni i mom mišljenju ne bi trebalo da se vrši način kažnjavanja radnika već da radnici 

predstavljaju na neki način ogledalo jer će se preko njihovog rada u stvari i vi ćete biti zaslužni 

to se ogledalo preko šaltera gde je preko bilo više od 5.000 poseta a posle podne ništa, 

intervencija oko 3.000 kod stomatologije 600 i nešto mogu ja lično da kažem da sam imao ja 

samo oko hiljadu i trideset i nešto hiljada aktivnosti i ovo neka bude primedba koja ne bi trebala 

se ponavlja. Znači ovo je posao koji treba da se stavi u pregledu rada i ako se nešto uradilo treba 

da se prikaže. Takođe još jedna primedba i neka to bude ovaj za obaveza predsednika opštine da 

riješi ubrzane ne funkcioniše internet te je umnogome otežao pristup građanima i vađenje 

dokumenata Tako da u najkraćem mogućem vremenu se ovo popravite olakša građanima pristup 

javnim uslugama. 

g.Shaban Shabani – Poštovani, na današnjoj sednici imamo Razmatranje izveštaja o radu 

predsednika i njegovih organa kao i planove rada istih tih organa i veoma normalno je da se 

diskutuje i daju primedbe povodom ovakvih tačaka dnevnog reda kako trebamo imati na umu da 

kada se pravi svaki izveštaj ili svaki plan uvek dođe do nekih grešaka ili nesuglasica te možda i 

nepotpunih planova, takođe ako budete rekli da su izveštaj na neki način kopiju od prethodnih 

izveštaja možda jeste i to tako zato što se iste obaveze prenose iz jedne godine u drugu godinu 

važno je da se više koncentrišemo na planove rada za naredni period. Što se nas tiče mislimo da 

preko ovih izveštaja i planova smo postigli ciljeve koje smo imali zacrtane što tiče naših 

aktivnosti tokom godine. Velid Hadžisin je pomenuo neka pitanja gde je u okviru direktoriata 

emergencije realizovana aktivnost lomljenja stena, što je tako, da je ovo ponavljano u izveštaju e 

sada u okviru Plana rada je puno važnije navesti šta će se raditi i koje će biti glavne aktivnosti po 

ovom pitanju pogotovo jer predstavlja rizik za građane tako da se i to vidi. A što se tiče pružanja 

usluga iz jednog mesta u drugo ili prebacivanja osoblja iz jednog mesta u drugo što se nas tiče 

evo to ćemo preneti direktoru zdravstva ali Što se nas tiče Mi smo znali da funkcionišu stvari u 

najboljem redu. Da možda i recimo u selo Bresane ima više pruženih usluga nego što je stavljeno 

na papiru. Što se tiče Restelice, zaista vi bolje znate kakvo je stanje tamo, i da se treba 

razgovarati sa direktorom da je zaista dobra preporuka da ako jedno mesto ima veći medicinski 

centar a manje usluga, dok u suprotnom imamo najveće mesto sa manjim medicinskim uslugama 

da se treba izvršiti korekcija, ovde je direktor zdravlja kao i direktor glavnog centra porodične 

medicine, koji će ove preporuke uzeti u obzir i videti šta mogu uraditi i zašto je to tako da li je to 

zbog nemara nerada ili zbog nepružanja dovoljno usluga građanima ili zbog samog broja 

građana. Takođe i ovo pitanje o prebacivanju zdravstvenog osoblja iz Kruševo  u Restelici, 

takođe i to ostaje jedno od pitanja koje će rešavati direktor zdravstva na osnovu analize. Što se 
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tiče izveštaja i planova rada direktora ovaj kancelarije za zajednice i povratak ja sam razgovarao 

sa njima poraz i mislim da ćemo na narednoj sednici ili jednoj od narednih sednica imati i 

njihove izveštaj o radu. Diskusija Nedzada, jeste da se neki neki poslovi prebacuje iz godine u 

godinu. Da se neki poslovi odrade a nikada se ne spominje da su to da su određeni Zaista je to 

greška. A što se tiče čoveka koji izdaje dokumentaciju po planovima Republike Srbije mi ovde 

radimo po planovima i programima i zakonima republike Kosova i kao takvo bi trebalo svi koji 

su ovde da tako rade, nije da stvar nije nepoznata nama ostalima ovde, nekoliko puta smo debati 

ralei po ovom pitanju, na žalost, u ovom delu naše teritorije i dalje se nastavlja sa paralelnim 

sistemima i paralelnom sa paralelnim strukturama ali kao što se vidi i kao što izgleda ovo prelazi 

naše opštinske kompetencije. Mi smo ovo pitanje potegnuti i na višim centralnim instancama te 

se nadam da će u jednom skorom vremenskom periodu u i ovo pitanje u potpunosti rešiti. Ono 

što se zahteva od nas kao joj direktor jat-a zdrav jeste da budemo obazrivi oprezni po ovom 

pitanju jer mnogo možemo veoma lako doći u sukobu sa zakonom. Što se tiče direktoriata 

emergencije i njihovog zahteva za upošljavanje jednog inspektora videćemo šta možemo po tom 

pitanju da uradimo iako je stvar emergentne ili od velike važnosti naći ćemo rešenje da se i to 

završi Kako mi se kompletirao staff direktoriata. Što se tiče interneta u kancelarijama javnih 

službi u ovom slučaju u mesnim kancelarijama zaista imamo probleme imajući u vidu da 

kompanije koje pružaju usluge interneta ponekad nisu dovoljno ažurne u pružanju ovih usluga te 

se nama stvaraju problemi sa građanima prilikom vađenja ličnih dokumenata. Znači naši radnici 

se suočavaju sa problemima koji nisu nadležni da rešavaju zbog Takvih neažurnosti, ja sam se 

obavezao da ćemo naći rešenje sa službenikom informativne tehnologije kako ne bi dozvolili da 

se naši sugrađani vraćaju iz naših kancelarija bez da završe svoj posao. Ove diskusije koje smo 

imali i ove preporuke koje su dati od strane vas je se obavezujem da cemo ozbiljno uzeti u obzir 

od moje strane i od strane mojih direktorata gde ćemo pokušati da nemamo propusta, zaustavimo 

propuste, gde imamo nejasnoće da pojasnimo ili da se upotpunimo.  

g.Basri Gashi - što se tiče interneta znamo da je bilo problema, juče je samo mesna kancelarija u 

Brodu i u Brodosavce dobila internet preko pošte, što znači da će od početka sledećeg meseca 

veza biti stabilnija a što se tiče mesne kancelarije u Lopušniku, ovako će se nastaviti situacija. Na 

celom Kosovu je isti problem, to nije samo kod nas, a ubrzo ce biti veoma bolje.  

g.Nexhat Isufi - gospodine predsedniče, ja sam čuo za ovog čoveka doktora I kažu da je veoma 

dobar čovek i ja kažem da je dobar čovek i ja samo jednu stvar znam ja nisam nacionalista ali ja 

volim moju državu. E sada ako Vlada Kosova Ministarstvo zdravlja u svojim kancelarijama 

imaju jednog uposlenika koji ima dva pečata dveju država onda će tada ta Vlada ili ministarstvo 

reagovati i ako ovde u jednoj kancelariji imam dva pečata osoba koja dobija platu poreskih 

obveznika Kosova mi možemo ga zaustaviti, niko ne dolazi niti bilo koji službenik drugih 

ministarstva ili Vlade da da ga zaustavi. Mi mu možemo reći na veoma otvoren način gospodine 

ili ćete ovako ništa onako. Ili ćeš raditi sa pečatom Kosova ili Srbije. Još jednom ponavljam ja 

nisam nacionalista, ja samo volim svoju domovinu. Meni je veoma čudno da jedna stvar za koju 

znamo da je loša i ne samo za jednu zajednicu već za obe zajednice koje ovde žive jedna stvar 
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ako je teška ako je rizična Ja ne znam zašto je primamo. Jedan trn da imamo u ruci telo ga neće 

primiti. Ovo nije trn ovo je kancer. Mi ovim otvaramo put i drugim institucijama da rade iste 

stvari. Ja sam ovo očekivao od lokalnih službenika od direktora od uposlenika koji sa njima rade 

u toj istoj instituciji tako da sam danas ovde izašao jer nema nikakvih reakcija. Ja ne želim da se 

moje reči prenose već želm sam da to kažem, jer zaista imam obavezu prema građanima zato 

sam plaćen na kraju krajeva.  

g.Samidin Xheladini - veoma dobar pristup i rešenje problema, sto poštujemo i pozdravljamo te 

zahvaljujem IT tehničaru na tome što nas je obavestio da je stvar sa internetom u mesnim 

kancelarijama rešen. Što znači da svaki posao ili problem ima rešenje. Takođe bi predložio da se 

napravi jedan plan za inkasaciju sredstava kao i plan saradnje sa donatorima, neka to bude jedna 

posebna obaveza predsednika opštine i njegovih organa, znači da napravimo jedan plan kako da 

privučemo što više donacija donatora i sredstava u našoj opštini koliko znam svi direktori su 

novi i kao takvi će imati posebne obaveze.  

g.Seljman Osmani - Pozdrav za sve prisutne, na početku da se izvinim zbog zakašnjenja i drugih 

obaveza veliko izvinjenje svima. Ovaj izveštaj je po mom mišljenju zadovoljavajući. Možda ću 

neke stvari da ponovim jer ću možda da ste već neke stvari pomenuli. Sva kritika je ovde kao što 

se može primetiti na direktorat zdravstva. Ja bih samo imao par pitanja za tog direktorata jer je 

ovde u pitanju zdravlje ljudi, te zato dolazi do ovolikog broja kritika. Ja bih Zamolio direktora 

Jašarija i direktora direktorata Brenolija da ovo ne shvate kao zlonamerno nego da to budu 

pozitivne kritike i da u sledećim izveštajima budu transparentniji. Jedna zamerka za taj izveštaj, 

je što ja nisam video politiku zapošljavanja u tom direktoratu, jer smo imali slučaj da smo ostali 

bez ginekologa. Porodični centar gde imamo 36 sela nemamo ginekologa? Dečiji pedijatar 

takođe nema u Dragašu. Sada smo u situaciji kada imamo osoblje ili lekare koji su pred penziju. 

Nemamo strategiju kako te doktora zameniti, ispada da ćemo ostati bez lekara kao što smo ostali 

bez ginekologa i zato kažem direktorat zdravstva mora da prihvati i neke ozbiljne kritike i da se 

pozabavi sa našim kritikama. Ponovo naglašavam nemamo mi ovde nikakve zlonamerne namere 

da nekoga kritikujemo i da na tome ostane. Jedna od mojih zamerki je takođe i u tom izveštaju 

ne vidim prihode od participiranje u zdravstvu. Možda ima tu nešto nabacano, pošto sam ja iz 

Kruševa porodični centar u Kruševu, to nisu ordinacije, to su kancelarije jedne političke partije 

političke partije Vakat. Sramota je šta se tamo radi. Direktore i vama se obraćam kao odbornik, 

ja imam osam stentova, imam četiri infarkta, šećer mi je 12 i želim da prvo skrenem pažnju 

vama. U selo Krusevo imate 56 šećeraša koji dan danas nemaju 1 insulin, gde su laboratorijski 

nalazi, eto pogledajte u izveštaju o participacijama stoji da u toku jednog dana samo su imali 

jednog ili dva pacijenta. Tamo imamo devet uposlenik, imamo stomatologa lekara, tehničara i ne 

znam šta još. Restelicu sa 8.000 stanovnika opslužuju je samo jedan tehničar i jedan lekar. Ja 

sam iz Kruševca i nemojte me pogrešno shvatiti da insistiram nešto za Restelicu ali je zaista 

sramota. Jedno vozilo hitne pomoći koje treba da me prebaci u regionalnu bolnicu jer sam 

preživeo infarkt i koje treba da mi prebaci oni kažu moramo pitati doktora Nazifa, da mi da Nazif 

nekakvu dozvolu. To je sramota. Ovo je jako zabrinjavajuće i ja tražim da me ne shvatite 
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pogrešno. Ja samo želim da iznesem potrebe celokupnog našeg stanovništva bez obzira da li su 

to članovi većinske ili njene većinske zajednice, ja sam uzeo primer iz Kruševa zato što dolazim 

iz Kruševa. Naplaćivanje participacije u Kruševu, pitam koliko pacijenata dnevno prođe u 

Kruševu a tamo imamo lekara opšte prakse stomatologa stomatološkog tehničara pa imamo 

tehničara i jednog apotekara koji nema i jedan jedini u toj njegovoj ambulanti u tom porodičnom 

medicinskom centru i imamo osobine koje održava objekat. Sledeća moja zamerka je pitanje 

koje sam postavio prošli put i koji nisam dobio odgovor od strane predsednika a tiče se tih 

famozni 117.000 za nabavku specijalne medicinske opreme. A sa druge strane mi ovde u 

Dragašu nemamo inzulin koji je potreban zaista ljudima bez daljnjeg. Direktorat zdravstva je 

malo na udaru iz jednog razloga zato što je ovde u pitanju zdravlje populacije. Da bih ja ovde 

sada mogao da govorim ja prvenstveno mora da budem zdrav. Kao što sam rekao nisam u 

materijalu video u politiku zapošljavanja. Centar za socijalni rad, pa bih zamolio direktora 

direktorata Da se tamo proveri stručna kvalifikacija radnika. Osobina jednog društva je socijalna 

politika, ako u tom društvu radi jedan čovek nema četiri godina obrazovanja osnovne škole a 

tamo piše neki administrativni radnik zar je to dika naše opštine. Hoćemo li tako ići u Evropi. Da 

se provere diplome kvalifikovanih radnika koji tamo rade. Molim vas da li može jedan čovek 

koji ima četiri razreda Osnovne škole da bude administrativni radnik u socijalnoj ustanovi. Po 

kojim kriterijumima će on određivati ko će i kako primati asocijalno davanja. Jedno pitanje za 

direktora urbanizma i katastra što se tiče pitanja oko vodovoda sa onom famoznom cifrom od 

nekoliko stotina hiljada eura, sta bih oko onih trafostanica u Brodu, mi smo dali dozvolu i da li je 

pokrenuta ta trafostanica, te lokacije su određene. Želeo bih da dobijem odgovor od direktora, ja 

sam na komitetu insistirao da predsednik Šaban Šaban pozove direktore da zajednički podelimo 

uspeh u radu i da se upoznamo sa nekim stvarima. Mi ovde iznosimo naša mišljenja i mišljenja 

naših građana. Druga stvar pitanje za direktor direktorata obrazovanja ne vidim da je ovde niti 

koordinator za obrazovanje ali nema veze isto tamo u tim školama u pojedinim školama znamo 

kako se odvija nastava. Škola svetlost u Kruševo tamo direktor direktorata ili koordinator ko god 

da je zadužen da pogleda i da vidiš isto diplome uposlenika tamo i da vidi kako ta škola 

funkcioniše. Ko sve radi u toj školi. Ipak su u pitanju deca, ja sam iz Kruševa, ja sam odbornik 

jer predstavljam građane Kruševa bez obzira na političku predanost. Skrenuo bi pažnju direktoru 

doma zdravlja da povede malo više računa oko porodičnog centra u Kruševa da ne budem 

dosadan taj centar je to jest taj centar nije kancelarije taj centar jesu političke kancelarije jedne 

stranke. Posto je tu gospodin Brenoli zamolio bih ga ovde pred svima da oslobodi kancelarije iz 

centra za zajednice jer su oni oteli taj centar, promenili brave i uzeli i koristili taj centar kao 

nevladin sektor i sam Brenoli je bio predsednik nevladinog sektora. Nemamo nikakav pristup u 

tom centru. Nisi član Vakata ne možeš da uđeš, ništa ne možeš da radiš, sramota, međuljudski 

odnosi su dovedeni do vrhunca. Ako nisi član Vakata ne možeš da uđeš u tu kancelariju i da je 

koristiš. A znamo kako je ta kancelarija urađena i koji je zadatak te kancelarije. Ako treba da 

bude kancelarija za predsednika neka bude, ako treba da bude za omladinu takođe neka se 

omladina skuplja nije to privatna kuća pa da se kaže ja imam ključeve, kome hoću ću otvoriti 

kome ne ne. Tražim da se oslobode te kancelarije kako bi svi građani imali pristup.  
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g.Sefidin Mejzini - Pozdrav svima, Imajući u vidu da je ovo izveštaj predsednika i njegovih 

organa imamo određene brige, juče su dva predstavnika iz sela Kosavca bila kod vas u pitanju su 

pet ulica u tom selu, otprilike dve nedelje ili 10 dana pre izbora ste obećali to a sada jednom 

odlukom donosite zaključak da se ta ulica ne reguliše. To je isto kao kod one narodne poslovice 

kada čovek prođe reku i kaže brodu više mi ne trebaš. To je bio budzet iz 2017 u visini 30.000 

mora da je bilo predviđeno za ovu godinu da se ti putevi regulišu međutim ništa od toga i oni su 

sada ostali na pola. Ukupna metraža ovih ulica će iznositi oko 300 m preostalog ne regulisanog 

dela puteva ne više. I zato vas molim da ne koristite ne duple nego 12 do duple standarde prema 

nekim građanima nije fer nije realno. Sad imamo odluku iz 2018, A ovo su projekti iz 2017 

godine mislim da donošenje je da takve odluke nije opravdano i najgore je u tome što su se ti 

putevi započeti da se grade i onda ostavljeni na pola, te nakon toga sada su u procesu uništenja. 

Ovaj gospodin to jest njegova firma koja je uzela ove poslove da radi imam tačne informacije da 

je od opštine primio u pola sredstava za pola određeni posao i onda su putevi putevi ostali onakvi 

Kakvi su na neki način su i neprohodni znači 10 dana pre izbora došle su kocke došlo je svašta 

materijala ivičnjaci i sve ostalo sad izbore ste pobedili i nije ni za vas kao političare nije lepo što 

su se ti poslovi ostavili na pola. Takođe postoji odluka potpisana od vas da se ne smeju 

pokušavati privatne ulice A baš kod nas Imamo u toku pokockovanje privatnih ulica i poseda. 

Ovo nije molba ovim vas obaveštavam o trenutnoj situaciji. Izvođači radova je stavio samo malo 

šodera i ostavio sve to na pola. 

g.Velid Hadzisin - Ja sam se javio za repliku iako diskusija gospodina predhodnog govornika 

Selmana Osmanija je bila više konstruktivna ali je imao i neke ispade, u naletu nekih emocija, 

tako da bih hteo samo da ga ispravim. Nijedna institucija u našoj opštini i nije kancelarija neke 

političke partije, vi ste pomenuli političku partiju Vakat koja nije ni u kom slučaju zabranila 

pristup ni jednoj instituciji bez obzira da li je obrazovna, zdravstvena međutim to što se vi 

osećate sami nepodobnim da prisustvujete nekim događajima u tim situacijama onda je to vaš 

problem. Ja želim samo da se ogradim od toga da nijedna institucija ne pripada ni jednoj 

političkoj partiji u našoj opštini. Ako ćemo tako onda je Nedžad isufi u pravu kada govori i 

pominjao da su naše institucije više kancelarije paralelnih institucija nego kancelarija Vakata. 

Molim vas dosta više ovim dajte nešto da uradimo za narod a ne da se bavimo nekim pričama sa 

čaršije hvala. 

g.Arjeta Skeraj - Pozdrav svima, ja želim da se nadovežem na izveštaj direktorata zdravstva, ne 

znam da li je izveštaj bivšeg direktora ili ovog sadašnjeg. Želim da se nadovežem i kažem nešto 

u vezi ginekologa imajući u vidu da je ovo pitanje itekako zabrinjavajuće a to je zbog pada broja 

novorođenih te ako opada broj pacijenata u tom slučaju su u riziku i ostali zdravstveni radnici. 

Jedno pitanje želim da postoji postavim direktor u zdravstva da li vaši radnici potpisuju isplate to 

jest platne spiskove jer sam čula da pojedini radnici ne znaju ni koliki im je koeficijent plate. 

Takođe nisu upoznati Da li je o plaćanju određenu cenu za sindikate ili neke druge uplate pa 

zbog toga želim vaš odgovor u vezi toga. Treća stvar u kolima hitne pomoći iz Dragaša se 

donose pacijenti u regionalnoj bolnici u Prizrenu bez pratnje tehničara samo sa vozačem vozila 
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hitne pomoći, da li je to zbog nedostatka kadra, šta se sve može iz dešavati za tih 36 kilometara 

može doći i do kvara na samog vozila šta će moći uraditi vozač vozila hitne pomoći povodom 

pružanja pomoći pacijentu. Kod Plana rada direktora direktorata obrazovanja želim da postavim 

pitanje gde u planu nije pomenuto funkcionisanje vrtića niti stavljanje u funkciju istog, da li se 

očekuje da se ove godine ovaj vrtić u opštini Dragaš kao prvi i takav otvori, i takođe u vezi ovog 

Plana imajući u vidu da urede imamo 14 učenika koji su dovoljni za otvaranje predškolskog 

odeljenja, da li ti mi se stiču uslovi i da li možete reći da smo sada u potpunosti upotpunili uslove 

za otvaranje ovog odeljenja u selo Rence.  

g.Vebi Nazifi - Sto se tiče izveštaja o radu koji uvek imaju prostor za kritiku i za dopunu izveštaj 

po meni je veoma realan izveštaj, nema znači puno toga što bi se računalo preterivanjem. 

prethodni govornici u većini slučajeva se koncentrišu i daju komentare za direktora zdravstva što 

je I logično imajući u vidu da ovaj direktor radio u direktnom kontaktu sa građanima i da odakle 

dolaze najviše žalbe molbe ili pohvale te mislim da je u ovom odseku najviše potrebna reforma 

novim trendovima u zdravstvu bi se trebalo izvršiti određene izmene u reorganizaciji ovog centra 

porodične medicine kao i ostalih centara. Tako da bih se Zamolio i zatražio od direktora Da 

ozbiljnije se pozabavi ovom problematikom u. Imamo jedan zahtev nas građana kao i mene lično 

pitaju u vezi centra porodične medicine u Brodosavce da se malo ozbiljnije pozabavite ovim 

centrum, znamo da postoji mogućnost dežurne službe 24 časova. Jer zaista tamo ima veliki broj 

pacijenata i velika je potreba za ovakvom uslugom i službom centra u Dagašu je veoma daleko 

tako da ne bismo dovodili građane u situaciju da privatno odlaze i traže rešenja. Takođe bi želeo 

da kažem da je Brodosavce centar i ostala sela okolo, te se dešava da u tim ambulantama tehničar 

medicine bude ostavljen sam u ambulanti, nigde nije dozvoljeno da tehničar bude samo u 

ambulanti nemojte da dolazim uplacuju da i njega ugrožavamo jer ako se nešto šta desi znači 

onda ćemo mi snositi odgovornost. Tako da po mom mišljenju tu se treba naći rešenje ili 

zaposliti lekar kako Liči i da obavlja mogućnosti i svoje obaveze kako valja. U svakoj ambulanti 

trebate poslati lekara sa pratećim osobljem ili jednim tehničarom ovako tamo imamo tehničare 

koji sami rade i deluju i svaka im čast na tome, hvala.  

g.Laurat Krasniqi - Pozdrav svima, prošle godine je opština odvojila sredstva za pokockavanje 

ulica u selo Plajnike, kancelarija za javne nabavke je otvorila tender za pokockavanje ovih 

puteva. 2017 godine radovi se nisu završili. Jedan deo je odrađen ali ne ceo, te povodom ovoga 

neko treba da snosi odgovornost. Ili predsednik opštine ili komisija koja je izvršila prijem 

radove. Te ovom prilikom zahtevam jedan dodatni izveštaj u vezi ovog pitanja. Da li je ovo ista 

forma delovanja kao i kod gradskog stadiona Kada je prošle godine se odvojila suma sredstava i 

gde se izvršila veoma mala intervencija koja ne bi mogla da košta niti 15.000 EUR i po tome se 

projekat nastavio realizovati iz godine u godinu te smo danas ovaj došli u situaciji da imamo 

jednu investiciju u kojoj je bačeno 200 300.000 EUR. Taj stadion je velikog kapaciteta više nego 

što nam je potrebno, u vezi tog stadiona takođe nije izvršena nikakva prethodna analiza 

prihvaćeni su radovi onako.  
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g. Selman Osmani - gospodine Hadzisin ja se nisam vama obraćao, ja sam postavio pitanje 

predsedniku i direktorima direktorata. U buduće ne želim da ovde u ovoj javnoj skupštini da 

čujem da kazete neko ko radi u paralelnim institucijama, niti kakve su te paralelne institucije. Ja 

sam ovde ispred Jedinstvene goranske partije, ja ovde imam 1.300 glasova za razliku od tebe 

gospodine i ne želim da ulazim u dalje diskusije. Ja sam postavio pitanje direktoru direktorata i 

predsedniku i ne želim da me ovde neko kategoriše gde sam i kako sam.  

g.Velid Hadžisin - Samo da spustimo tenzije, ja sam se ovde javio kao predsedavajući 

parlamentarne grupe u kojoj su članovi koalicije Vakat i odbornici ove skupštine vi ste 

spomenuli da su pojedine institucije kancelarije koalicija Vakat, te ja sam u tom svojstvu izašao 

da vam repliciram i nisam vas pomenuo u kontekstu paralelnih institucija, nego sam samo 

naglasio da su te paralelne institucije i da su te kancelarije više kancelarija paralelnih institucija 

ja nego koalicija vakat.  

g.Shaban Shabani -  Kada se govori o izveštaju o radu i planovima Rada ja bih Zamolio delegata 

da se koncentrišu na te izveštaje a ne na politička prepucavanja. Selman ie postavio određena 

pitanja u vezi zdravstva iako ovde imamo prisutne direktore direktora doma zdravlja kao i 

direktora departamento zdravstva što će se tiče zapošljavanja svakako da je neizbežna ova 

činjenica da trebamo zaposliti nove lekare imajući u vidu da starija odlaze u penziju. Zaista je 

zabrinjavajuća ova situacija. Što se tiče ginekologa i prošle godine i ove godine ovaj govorimo 

Mi smo u stalnom kontaktu sa prizrenskom regionom deda sa podrškom ministarstva i zato ga 

ima veliku Nadu da se opet stanje pozitivno rešiti. Udaljenost ceo od Prizrena i nepostojanje 

ginekologa na zaista tera i zabrinjava kako bi smo našli rešenje da se zaposli ginekolog ovde 

kuće poznatih usluge našim građanima. Takođe je pitanje i insulina zabrinjavajuće, insulin ulazi 

u esencijalne lekove dobijamo ova insulina vreme i u odlicnom količinama sad zašto se desilo 

kašnjenje ne znam možda se desi i da je to centralne danas ovo govorim da ako je u pitanju 

centralni ni vodu ne možemo puno što uraditi ali ako primetite da se radi o lokalnom nivou i da 

je greška do nas to se mora rešiti jer je pitanje insulina je veoma zabrinjavajuće jer čak i da želiš 

da ga kupiš u nekoj privatnoj apoteci nećeš moći jer je na listi esencijalnih lekova. Takođe 

situacija u restelici zabrinjavajuće istinita tamo radi samo jedan lekar sa jednim tehničarem 

normalno da nije dovoljno ali smo na samom početku rekli da imamo dovoljno osoblja bilo bi 

itekako rešivo. Što se tiče centra za socijalni rad i kvalifikacija radnika 

Mislim dakle u tom centru radnici kvalifikovani za pozicije na kojima su ako je od ranije ostao 

neki od radnika koji je nekvalifikovan tu treba da se izvrši znači određena analiza da se vidi 

njegova i proveri kvalifikacija te i ovaj mesto ili poziciju koju obavlja gde ima pravo da radi i šta 

ima pravo da radi. Direktor zdravstva će verovatno izvršiti ovu analizu u saradnji sa direktorom 

za socijalni rad Tako da ovaj uskladi svoje osoblje sa pozicijama koje se traže. Što se tiče 

vodovoda to i taj je projekat u procesu te se nadam da će se realizovati uspešno do kraja. Kod 

određenih diploma u selo Kruševo direktor obrazovanja mislim da to ima u vidu i da zna kakve 

su diplome dešava se da ponekad neko od radnika bude ne adekvatno kvalifikovan za određeno 

radno mesto zbog nedostatka kadra tako da verujem da su nadležne institucije u obrazovanju 
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ispoštovali i poštuju zakonske procedure. Što se tiče kancelarija mislim da bi trebali da 

izbegavate takve diskusije u vezi toga ko u kancelarijama mesnih zajednica boravi Ali da li su to 

članovi vakata ili neke druge partije. Normalno je da državne institucije se ne smeju niti trebaju 

koristiti kao u političke svrhe ili kao kancelarije političkih partija. Po ovom pitanju mislim da i 

radnici koji rade tu u tim istim kancelarijama su svesni da su to kancelarije koje su na usluzi 

građanima a ne političkim partijama. Sefedin maszyny je pomenuo pitanje puteva zaista je 

problematičan taj deo puteva jer je zaista kao što je i rekao pola projekta završeno pola nije 

predviđeno je da se i ostala polovina završi kao što ste upoznati ja sa sam doneo jednu odluku 

kojom zabranjujem Bilo kakvu po kocka Vanje ulica u privatnom posedu nažalost možda se 

desilo da u tom prošlom projektu tokom izgradnje i po kocka Vanja tih ulica je došlo do 

zauzimanja to jest prolaska kroz privatne parcele te se onda ta moja odluka stupila na snazi 

možda i zbog toga zaustavljen taj projekat. Što se tiče samog projekta ono što se završilo u 2017 

godini ostaju u toj godini međutim ako projekat nije završen znači sve te obaveze nastavljaju da 

se završavaju u narednoj to jest ovoj 2018 godini. Ali trebali bi da znamo da sva ona mesta 

parcele koje su u privatnom vlasništvu na njima nemamo pravo da radimo. Želim takođe da 

kažem da iako ubuduće ovaj naiđemo na projekat koji se radi na privatnoj parceli da će taj 

projekat biti zaustavljen. Vi ste pomenuli takođe da su se ti poslovi započeti pre izbora Ja vam 

mogu reći da zaista ne samo što su bili izbori nego prošle godine se zaista kasnilo mnogo sa 

projektima Pa čak mislim da se toliko kasnilo da su svi ti projekti nisu ustvari bili na usluzi 

izborima. Jer da su ti projekti bili za izbore one oni bi bili završeni i realizovani puno pre izbora. 

Pitanje ginekologa je zaista zabrinjavajuće pitanje mi smo u procesu kao što sam rekao rešavanju 

ovog problema da li se pacijenti šalju u Prizrenu bez pratećeg tehničara I u vezi ovog pitanja sam 

čuo da da se pacijenti šalju u Prizrenu bez pratnje tehničara već samo sa vozačem ali moram isto 

da mu kažem da smo na ovom samom početku i da se zalažemo i da smo to i obećali takođe da 

ovo stanje i situaciju ispravimo i donesemo u nekakav red. Kod pitanja predškolskog 

obrazovanja u selo rence kao što znate direktor obrazovanja iz je preuzeo obavezu da ovo pitanje 

iz analizira i vidi šta može da uradi. Mislim da je direktor u procesu ove situacije i rešavanju iz 

konsultovaću mo i budžetske mogućnosti te se nadam da ćemo u septembru početi i u tom selu 

kao i u drugim selima Gde ima potrebe i uslova za otvaranje predškolskog obrazovanja. Što se 

tiče funkcionisanja centra porodične medicine u selo brodosavce u vremenskom.u od 24 časova 

takođe će povodom ovog pitanja videti šta možemo da uradimo i kolike su nam mogućnosti što 

se tiče lekara u okolnim selima Gde ste pomenuli da nema lekara i samo da tehničari tamo rade 

Koliko ja znam lekar ima obavezu da i to selo posećuje i da ide tamo što se tiče postavljanje 

kocki u selo planinića mislim da je sredstvima koje su bile namenjene za ovaj projekat ove 

godine da se sa tim istim se svima su se postavljale kocke iz prošlog projekta ove godine imamo 

predviđena sredstva i za taj projekat. Nije dobra situacija šta povodom tog mjesta i po kockanja 

nije da su kocke i put ostao nepokretan za mesec-dva već druga godina znam da nije u redu da se 

kocke ruše i gube na kvalitetu jer zaista trebaju biti postavljene na mestu gde treba neki po neke 

poslove smo završili neke očekujemo da završimo što se tiče kvaliteta radova mi se vladamo po 

dokumentaciji koju imamo faktičko stanje je mislim da je slično onako kako je u papirologiji 
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ovde ako se desilo da nešto nije bilo u redu i nije išlo treba se eliminisati celokupna ta situacija 

jer se zaista vezuje za budžet opštine. Kao što sam i na početku rekao primedbe i dopune 

dopunjuju ovaj izveštaj tako da hvala vam ja sam imao samo toliko. 

g.Shpetim Hajredini - Pozdrav svima imajući u vidu da se za direktora zdravstvo govorilo mnogo 

Kako od strane pozicije tako i opozicije ja se želim nadovezati na direktora kulture omladine i 

sporta koliko znam mi smo 99% muslimani međutim nigde u direktoratu kulture ne vidim da je 

planirao nekakvu organizaciju neki festival koji se tiče Bajrama, Ramazana i koji se direktno 

veže za nas. Ovo je zabrinjavajuće za mene a mislim i za ostalo ostale jer zašto da nemamo 

nekakve organizacije koje su već kog tipa. Želim da citiram izreku Alberta Ajnštajna koji je 

rekao u jednoj državi gde sudstvo izgubi pravdu zdravstvo izgubi humanost obrazovanje izgubi 

kvalitet napustite tu zemlju Zaista je tu loše. Nadam se da se naša država ne veže ovom izrekom 

Alberta Ajnštajna. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje. Ko je ZA-14, PROTIOV-8, UZDRZANI-0. Usvaja se 

materijal ove tacke. 

 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati u okviru ove tačke dnevnog reda imamo Razmatranje i 

usvajanje izveštaja o radu opštinskog Odbora za bezbednost u zajednici kao i plan rada za 

narednu 2018 godinu ovog istog odbora. Kao što znate materijal iz ove tačke dnevnog reda je bio 

na Razmatranje na oba obavezna komiteta skupštine imajući u vidu da je opštinski odbor za 

bezbednost u zajednici formiran od strane skupštine ima za obavezu da izveštava ovoj istoj 

skupštini ako imate bilo kakve su gas ti je primedbe ili komentare na materijal iz okvira ove 

tačke dnevnog reda Molim vas da uzmete reč.  

G. Samidin Xheladini- pozdravljamo ovaj dokumenat kada razmatramo ovaj dokumenat imamo 

pozitivne i negativne strane svakako je danas pozitivne strane raduju dok nas negativne strane 

čini tužnim. Na Prvoj stranici ovog dokumenta se kaže da je bilo u planu da se održe 6 sastav 

ovog saveta međutim održano je samo četiri. I u obrazloženju se kaže da je to bilo zbog izbora i 

izborne godine. Ovaj izveštaj ili ovaj savet je imao legitimitet da održi sastanke do kraja sve do 

izbora novog saveta. Tako da su oni rekli da nije održan sastanak saveta zbog politike što ne bi 

trebalo da bude tako. Takođe je u izveštaju spomenuta veoma dobra etnička saradnja između dve 

zajednice u našoj opštini što Ovom prilikom pozdravljamo. Nadamo se da će se saradnja 

nastaviti i povećati U budućem. Na sledećoj stranici imamo imamo jednu tabelu na kojoj su 

prikazani sledeći detalji 71 krađa dok u prethodnoj godini 82. Takođe u tabeli se vidi da imamo i 

smanjenje broja prekršaja od 90 na 24. Ako je situacija takva kakva je prikazana u ovim 

tabelama a to su službena dokumenta onda je u redu jedna stvar koja je zabrinjavajuća je da 

građani se ustručavaju da prijavljuju krađe pogotovo slučajeve krađa koje se nisu završile 

kažnjavanjem počinioca. Policija hapsi počinioce koja ih šalje u sudstvu međutim posle toga 
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sudstvo ih pušta tako da su onda oni koji prijavljuju krađe u nezgodnoj poziciji. Na stranici broj 

tri između ostalog se kaže saradnja opštinskog saveta za bezbednost u zajednici sa lokalnim 

savetima desetu predstavlja samo da savet u kruševu funkcioniše i da nemamo drugih saveta po 

selima koji su funkcionalni. Već 10 godina nemamo lokalne savete za bezbednost da funkcionišu 

Osim ovog saveta u kruševu te ubuduće se trebaju formirati i drugi saveti na nivou sela. Na kraju 

se spominje održavanje higijene te se kaže da se suočavamo sa nedostatkom svesti i 

nekontrolisanim bacanjem smeća ako je nešto tako onda se treba raditi u tom pravcu da se 

hidroelektranu stvore uslovi da mogu formirati i prikupljati smece i to je u stvari na neki način 

obaveza direktora direktor jat-a emergencija na način kako bi došli do uspešnog cane bacanja 

smeća građana na raznim samo forma i radnim deponijama. Kod Plana delovanja imam jednu 

primedbu pošto ste razmatrali pitanje otpada trebali ste i u planu za 2008 godinu ubaciti nešto 

slično tome. Takođe sam hteo da kažem da u vezi pojave pasa lutalica trebalo bi napraviti jedan 

konkretan plan za rešenje ovog problema. Zaista se mnogo građana žale na ovu pojavu. Kao što 

sam rekao imajući u vidu da se ovaj savet bavio i pitanjem to je razmatrao pitanje otpada Trebalo 

bi da ima jedan plan delovanja za prikupljanje imena diranja otpada jedno i drugo da se stavi u 

planu i bude preporuka formiranje novih lokalnih odbora za bezbednost u zajednici po selima. 

g.Redzep Kamberi - Poštovani prisutni, ja ću podržati ovaj izveštaj, međutim, hteo bih da 

skrenem pažnju na plan delovanja pod rednim brojem četiri druga stavka gde stoji obaveštenje u 

vezi stanja i pojave pasa lutalica, te bi se povodom ovoga nadovezao na prethodnog govornika da 

mora da postoji konkretan plan kako bi se ovaj problem rešio. I da to bude urgentno. Zašto ovo 

kažem, ovo kažem zato što u roku od mesec dana mi imamo dva slučajeva napada pasa lutalica 

sa teškim telesnim povredama i što je najbitnije ovaj drugi napad na dečaka se desio tačno ispred 

Doma zdravlja. Jezgro tih pasa lutalica je upravo oko doma zdravlja, ne kritikujem nikoga samo 

ukazujem na problem. Najveći broj pasa se skuplja oko centra za socijalni rad i doma zdravlja i 

mislim da se mora reagovati odmah i rešiti taj problem. Ukazao bih na činjenicu da se ovaj 

problem i produžava mi svakog petka imamo slučaj da iz susedne Albanije iz sela dolaze ljudi 

koji nose štenad u paketima ili tek novo novorođene pse. Stavljaju se ovde u Dragašu. Apelovao 

bih na pograničnu policiju da ih kontroliše i vide šta nose. Mi smo juče na komitetu za zajednice 

pokrenuli ovo pitanje i dobili smo odgovor i objašnjenje da je agencija za veterinu obavezala se 

to jest centralna vlast da će rešiti ovo pitanje ali taj proces je veoma spor. Problem postoji i on je 

svakim danom sve veći a posebno ovde u centru Dragaša kao i u ostalim selima naše opštine.  

g.Zinaida Elmazi - Pozdrav svima, obzirom da uvek imamo problem sa bezbednosnom 

situacijom i ja sam juče na Komitetu za politiku i finansije napomenula radi bolje informisanosti 

svih nas u skupštini da nam ubuduće svim odbornicima u skupštini materijal nam dostavljate i 

zapisnike svih komiteta kao i komiteta za bezbednost ako je to moguće.  

g.Nexhat Isufi - Pošto smo kod sigurnosti i u okviru Plana delovanja ovog komiteta za 

bezbednost u zajednici ja iz komiteta za zajednice bi imao mišljenje da se komitet za zajednice u 

pisanoj formi obrati komitetu za bezbednost u zajednici da naprave i načine jedan plan delovanja 

oko problema pasa lutalica. Ja znam koje je rešenje za eliminaciju to jest za rešavanje problema 
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pasa lutalica ali to ne smem da javno kažem. Iz razloga što nam takvo nešto ne dozvoljava zakon 

tako da tražimo od komiteta za zajednice da dostavi pošalje jedan dopis komitetu za bezbednost 

u zajednici da nam u skupštini dostave plan kako ćemo izvršiti eliminaciju pasa lutalica i izvršiti 

bezbednost građana od ovih pasa lutalica. Kao što znate imamo x slučajeve kada zaista građani 

su bili ugroženi to je moj zahtev komitetu za zajednice.  

G.Vebi Nazifi - što se tiče pomenutog pitanja u vezi pasa lutalica ja sam možda najviše pozvani 

da u ovom kontekstu govorim imajući u vidu da sam uključen u tom procesu. Takođe juče smo 

na komitetu za zajednice razgovarali o ovom pitanju ne mogu da kažem da je pitanje pasa 

lutalica sada prešlo iz nadležnosti lokalne samouprave u Centralnoj vlasti ili nadležnosti vlade. 

Tako da je Vlada Kosova zajedno sa premijerom izvršila procedure tendera da se pronađu 

kompanije koje će se baviti ovim pitanjem. Zasigurno će se naći nekakvo rešenje preko ovih 

tendera Sredstva su odvojena u visini od milion i nešto eura tako da mogu vas obavestiti da su 

sve procedure preduzete od strane centralne Vlade tako da možda ne preostaje ništa što mi 

možemo uraditi ovde kao lokalna samouprava što god budemo radili biće dobro ali vas ovim 

želim informisati da su procedure u toku. Kao što znate znači ne smemo izvršiti eliminaciju pasa 

na način na koji mi želimo postoje zakonske odredbe koje govore da se psi trebaju prikupiti 

izvršiti njihovo kastriranje preko veterinara tako da bih predložio da ne gubimo vreme na ovim 

diskusijama imajući u vidu da je ovo pitanje prešlo u nadležnost centralne Vlade. Bilo kakve 

aktivnosti povodom rešavanje pitanja pasa lutalica zaista iziskuje velika finansijska potraživanja. 

Ako bi me kao opština hteli da samovoljno rešavamo taj problem to će iz iskovati veliku sumu 

novca što bi značilo da trebamo i menjati određene budžetske kategorije povodom toga. 

g.Shaban Shabani - poštovani delegati, kao što znate u okviru ove tačke dnevnog reda imamo 

Razmatranje izveštaja o radu opštinskog odbora za bezbednost u zajednici kao I plan rada ovog 

odbora. Ja bi se takođe nadovezao na zadnju diskusiju i rekao bih zaključano da ako u dragašu 

postoji bilo kakav rizik za stanovništvo trenutno to su psi lutalice. Ako pogledamo u izveštaju 

možemo da primetimo i vidimo Zašto je održano samo četiri sata a ne 6 Kako je bilo predviđeno. 

U tabeli vidimo da u nekim situacijama imamo pad kriminalnih dela što je veoma dobro za sve 

nas takođe se situacija u opštini Dragaš po ovom statistikom i po drugim informacijama 

procenjuje kao stabilna politička i bezbednosna situacija u. Takođe se vidi iz izveštaja da se 

održavalo veliki broj sastanaka te da su se iskazivali potrebe za uskom saradnjom između opština 

među graničnom saradnjom saradnjom građana sa ovim odborom za bezbednost u zajednici i 

slično. Takođe se pomenuo pitanje poštovanja radnog vremena poslovnih lokala pogotovo tokom 

sezone. Održavanje higijene i čuvanje ambijenta kao i pitanje pasa lutalica to su teme koje su 

tretirane i koje na neki način su bile prioritet. Takođe želim da kažem da ovaj komitet ne može i 

nema tu snagu da izvrši realizaciju određenih stvari znači nema pravo do donošenja odluke ili 

egzekucije određenih odluka već je savetodavni komitet koji savetuje izvršnim organima mere 

koje će preduzimati. Takođe je zahvaljujući prethodnom devojka tu smo dobili informacije 

Dokle se stiglo sa procesom Vlade povodom tretiranja ovih pasa lutalica. Koliko sam ja upoznat 

već dva veterinara iz naše opštine su potpisali ugovor koji će se baviti ovim pitanjem. Ono što je 
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zabrinjavajuće pomeni jeste da nakon tretmana ovih pasa lutalica svi oni će se Morati vratiti iz 

mesta iz kojeg su i uzeti e e sada da li će ponovo imati rizik od tih pasa lutalica Ponovo je 

pitanje. Većina predsednika opština Na sastanku na kojem se govorilo o načinu tretiranja pasa 

koji će nakon tretmana dobiti samo obeležje na ušima da su tretirani većina kažem predsednika 

opština se nije složilo ovom metodom tretmana. Znači ponovo imamo rizik od tih istih pasa. Bilo 

je takvih predloga da se svi psi jedne opštine sakupe u jednom delu i da im se nađe nekako 

rešenje u okviru samih opština preko nekih određenih azilima za pse. Eksperti koji su dali svoje 

procene za ovakve azilijume za pse Došli su do zaključka to je profesionalna analiza da jedan 

dan zajedno sa tretmanon koštati 20 eura. Znači Zaista je potrebno da se razmišlja i za druge 

alternativi ili varijante. Ove godine Kao što znate imamo veći broj pasa lutalica jer ranijih godina 

je bio dozvoljena eliminacija njih tako da ih je bilo manje. Ovlašćenja udruženja su mogla da 

vrši Viminacijum govorom sa opštinom sada je to zabranjeno. Kao što znate ovo nije samo naš 

problem već problem svih opština na Kosovu i svaka opština na Kosovu takođe traži rešenje za 

ovo pitanje. Nažalost Mi smo u očekivanju rešavanju ovog problema ali Kao što znate procedure 

su veoma spore tako da je to imalo zabrinjavajuće ali se nadam imajući u vidu obećanja da će se 

i ovo pitanje definitivno rešiti. Redžep je pomenuo i da određene osobe donose sve lutalice iz 

susedne države verujte mi sada je došla situacija ili stanje da sami su psi postali takvi da prelaze 

iz jedne opštine u drugu. Donose nam lutalice ne samo iz Albanije već i iz opština na Kosovu. 

Nadam se da će Kosovska  agencija imati ova pitanja u razmatranju i da će se ovo pitanje u 

najskorije vreme rešiti. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje. Ko je za usvajanje izveštaja o radu opštinskog odbora 

za bezbednost u zajednici kao i plan rada za narednu 2018 godinu. ZA-19, Usvaja se 

jednoglasno. 

 

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo Ramatranje i usvajanje tromesecnog finansijskog 

izvestaja za 2018 godinu. Povodom toga pozivam predsednika da uzme rec. 

g.Shaban Shabani - Na osnovu člana 54 zakon o lokalnoj samoupravi službena novina republike 

Kosova kao i zakona o merenju javnih finansija i odgovornosti predstavljam kratak predlog 

izveštaja o realizaciji budžeta za tromesečni period Januar mart 2018 godine. Izveštaj u sebi 

sadrži informacije u vezi budžeta toka gotovog novca prihoda rashoda za robe i usluge rashoda 

za komunalne usluge subvencije i transferi kao i troškovi za kapitalne investicije. Ovaj 

finansijski izveštaj predstavlja prihode i rashode za mesec januar do mart kao i vrši upoređivanje 

ovih promena sa prethodnim periodem predhodnih godina. Budžet opštine dragaši je usvojen na 

ovoj skupštini u visini od 8 miliona 699 hiljada eura nakon prebacivanja ne potrošenih 

sopstvenih sredstava iz 2016 godine u visini od oko 600 eura i prihoda od fonda do donatora u 

visini od 13.000 tako da budžet u izveštajnom.u stiže sumu u visini od osam miliona 720 i nešto 
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hiljada eura. Plate i dodaci su povećani uporedo sa izvršenjem.om prošle godine iz razloga zbog 

povećanja plata na nivou države u visini od 4% kao i povećanje godina o radnom stažu. Troškovi 

za robe i usluge su veće za 114 pošto i to je zbog menadžer Anja budžeta jer znamo da prošle 

godine iz ove kategorije vraćeno oko 200.000. Opštinski troškovi saveti za 21% uporedo sa 

prošlom godinom ovo povećanje je rezultat isplate nekih faktura koje nisu bile isplaćene u 

prošloj godini dok su subvencije i transferi veće za 26% uporedo sa istim periodom izvešavanja 

u prošloj godini. Ove godine smo povećali troškove Iz razloga što smo uplatili račune koji su bili 

emergentne za delovanje naše opštine. Troškovi za kapitalne investicije u ovom izveštajnom.u 

mogu da kažem da smo na zadovoljavajućem nivou čak smo oko određenih stvari to jest 

potpisivanja ugovora i realizaciji tendera i radova. Do sada smo potpisali oko 20 ugovora 15 

projekata su u proceduri izvođenja. Sopstveni opštinski prihodi su ove godine veći za tri zarez 

36% uporedo sa istim.om godine u tabeli se vidi da izdavanje izvoda rođenih izvoda umrlih nije 

na nivou kakav je bio ranijih godina ali ih ovde sistem registruje kao poreske obveznike. Tako da 

Poštovani delegati danas imamo tromesečni izveštaj te se nadam da će vašim diskusijama se ovaj 

popuniti i samo ovaj izveštaj. Ovo je ustvari izveštaj o potrošenim sredstvima to su fakture koje 

su isplaćene i sve je u potpunom redu. A moja je zakonska obaveza da skupštinu izveštavam 

svako tromesečje u vezi toka realizacije sredstava. Mi smo u prvoj fazi potrošnje budžeta Ovo je 

prvo tromesečje. Svi troškovi koji su načinjeni su opravdani i ja se nadam da će tako biti i 

ubuduće. 

g.Nexhat Isufi – Mi bez daljnjeg trebamo da razmatramo izveštaje o radu predsednika i njegovih 

organa Iz razloga što ne da kažemo da su njihovi izveštaji tačni ili netačni jer će doći i sledeći 

šestomesečni izveštaj tako da će se videti šta je tačno šta nije tačno ne kažem to iz tog razloga. 

Počeću odmah sa izveštajima u vezi onoga što me najviše interesuje i tamo gde su napravljene 

najveće razlike. Na strani broj 3 kada se govori o platnim spiskovima izgleda da je ova te 

kategorija veoma slična sa ostalim kategorijama iz prošlih godina, dok na stranici broj 4 imamo 

razliku za koju bih hteo da znam zbog čega je to tako. U jednom od kodova pod tekstualnim 

imenom troškovi interneta u ovom tromesečju potrošeno i 1.090 EUR do prošle godine samo 60 

EUR odmah ispod ove kategorije troškovi mobilne telefonije vala prvo tromesečje se itekako 

razlikuje razliku u visini od oko 2.000 EUR. Kod koda 13 780 gorivo za vozila ova kategorija je 

zabrinjavajuća, ne znam gde se mogu potrošiti sve to gorivo u ovom tromesečju oko 10.000 eura 

više potrošenih sredstava na ime goriva. Znači ja građanima moram objasniti zašto više ovih 

10.000 EUR kod ranijih godina u ovom istom vremenu. Kod koda 1406 rutinsko održavanje 

želim da pitam šta ovo znači rutinsko održavanje. Znači oko 1.000 600 eura je ovo rutinsko 

održavanje veće i više od prošlog vremena izveštavanja. Takođe u vezi službenih ručkova želim 

da kažem da su i u ovoj kategoriji veći troškovi od prošlog vremena izveštavanja iz razloga što 

su isti ti praznici koji su bili prošle godine bili su i ove godine pa se postavlja pitanje zašto je više 

troškova ove godine od prosle. Na strani broj šest ponovo želim da se interesujem kod troškova 

za kapitalne investicije koji je to projekat koji košta 25.000 kod kategorije za kapitalne 

investicije još nisu prikazani nikakvi troškovi osim jednog projekta u saradnji sa sup donatorima 
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u ovom slučaju za undp trogodišnji projekat za koji ne znamo koji je to projekat koji košta toliko 

tih 25.000. 

g.Sevim Abdullahu - Poštovane kolege, poštovani gosti u izveštaju za 2018 godinu koji ste nam 

dostavili na ovoj skupštini radi razmatranje bilo mi je drago što ste uspeli da potrošite i trošite 

javni novac za dobrobit građana a ne da vraćate novac u suficit onako kako se desilo prošle 

godine. I da taj novac ne potrošite a sa druge strane znamo da su zahtevi građana velike. 

Međutim tokom analize materijala primetio sam suprotno jer su trošena sredstva koja su 

prikazana u izveštaju su bila trošena i namenjena za luksuz akomodaciju i uživanje. I to od strane 

službenika opštine na nekim pozicijama a ne od strane građana niti namenjeni građanima. 

Izveštaj koji je dostavljen ovaj naš današnji tromesečni kada bude upoređen sa izveštajima u 

ranijim godinama ranijih opštinskih vlasti se ne može u potpunosti uporediti u smislu načina 

trošenja. Troškovi za službena putovanja za akomodaciju službenika u ovo tromesečje je 

potrošeno oko 780 eura dok u 2017 godini jedan Cent za ovu kategoriju nije potrošeni. Dobro je 

to što ste putovali jer građanima Zaista je potrebno to vaše putovanje ali ćemo čekati rezultate da 

vidimo šta nakon ovih vaših putovanja i nakon tri meseca. Putovanja van zemlje u 2018 godini 

potrošili ste 2.100 i nešto eura dok u 2017 godini samo 800 i nešto EUR. Za internet je kolega 

već pomenuo takođe povećanje troškova. Podkategorije tehničke usluge ja ne mogu da shvatim 

šta to znači tehnička usluga 2018 godine potrošili ste oko 668 h euro dok u 2017 godini nijedan 

cent. Kategorija nameštaj u 2018 godini oko 1.129 eUR dok u 2017 godini nijedan cent, 

snabdevanje hranom i pićem ova kategorija se treba objasniti građanima jer će neko pomisliti da 

i mi ovde isto jedemo i pijemo. Za 2018 tu godinu na ime ove kategorije ste potrošili 2105 EUR 

dok u 2017 godini na ovu istu kategoriju ste potrošili 295 EUR. Gorivo za vozila u 2018 godini 

potrošili ste 14.188 a prosle godine samo 5.904 euro. Što čini ili pravi veliku razliku u 

potrošenim sredstvima. Održavanje vozila za 2018 tu godinu oko 7.444 EUR doku 2017 1.218 

eUR. Troškovi za vodu u ovoj 2018 godini potrošili ste 5.000 EUR dok u 2017 godini 1800. 

Građani su vas glasali i da li vam poverenje Da bolje i dobro vodite ovu opštinu a ne loše i lošije, 

nadam se da ćete popraviti ovo stanje jer ste zaista loše krenuli. Nažalost Ovo govorim tako a ja 

dolazim iz iste političke partije u kojoj je i predsednik ove opštine. Međutim ovo su problemi 

koji se zaista sa njima suočavamo.  

g. Samidin Xheladini - Meni je drago što po prvi put čujem i vidim da neko iz političke partije 

koja je na vlasti kritikuje i ovako govori. Ovo ne govorim iz inata već iz realnog pregleda 

finansijskih stavki u izveštaju. Ja sam u vezi ovog izveštaja za stranicu broj 3 tražio da nam se 

dostavi platni spisak jer određeni radnici ne poseduju prateću dokumentaciju gde se govori i 

uvek se govorilo da još od ranije ima određenih sumnji. U ovom izveštaju znači platni spisak to 

jest plate preko platnog spiska pokazuje određenu povećanje sume novca u ovom slučaju negde 

oko 26000e to su prikazana sredstva koja su više nego ranije. Na strani broj 4 kod troškova 

putovanja van zemlje 2 164 ili 250% više znači kada god govorim govorim o prvom tromesečju 

samo da se to zna, troškovi interneta imamo povećanje sredstava u ovoj kategoriji Znači imamo 

drastično povećanje od 1090 za razliku od prošle godine gde smo imali 60 eura samo troškove za 
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ovu kategoriju. Takođe troškovi mobilne telefonije vala ove godine 5274 A prošle godine 3509 

oko 150 procenata povećanja za razliku od prošle godine. Ugovorne usluge zašto se ovo ovako 

dešava da li su u pitanju računi koji nisu isplaćene i koji su kasno dostavljeni ali ova suma od 19 

225 za razliku od prošle godine gde smo imali 59 96 je zaista velika razlika a to iznosi otprilike 

oko 320% više. Snabdevanje kancelarijskim materijalom imamo sumu od 4170 eura za razliku 

od prošle godine gde smo imali 1650 eura snabdevanje hranom i pićem u ovoj kategoriji zaista bi 

trebali biti pažljivi jer da ne bude i da se i mi ovaj umešamo u ovde pa da i nas optužuju za sve 

ono što govore. Predsedniče hteo bi da postavim pitanje dole oko uglja i drva ovde vidimo da su 

kolone prazne i da nije bilo nikakvih isplata pa zbog toga znači je moj zahtev a verujem i zahtevi 

u koji su ovde da se preduzmu hitne mere i koraci te da na vreme snabdete institucije iz škole 

ogrevnim materijalom jer će kasnije ovaj biti kasno i biće primedbi i onda snabdevanje neće biti 

kako valja. Neko od kolega je spomenuo ranije u vezi goriva za vozila gde smo imali ove godine 

14 188 za razliku od prošle godine kada smo imali 5904 što znači da smo imali 240 posto više 

nego prošle godine. Što znači da ova kategorija se nastavlja istim trendom i da se gorivo za 

vozila troši onako kako se trošilo i ranije Mi smo razgovarali u vezi ovog pitanja i ako zaista 

postoje stara vozila koja troše mnogo goriva onda je isplatljivije da se kupe nova auta i ovaj 

uštedeće se na ako ništa više kategorija i goriva. Ako je to razlog i ako nije u pitanju a nadam se 

da nije zloupotreba javnog novca. Takođe imamo primedbu na sledeću kategoriju koja znači 

održavanje i popravka vozila gde imamo za ovu godinu 7444 eura dok smo prošle godine Kao 

što znate imali samo 1218 to znači postotak povećanja u visini od 611. Takođe je neko pomenuo 

i rutinsko održavanje i za nas bi bilo potrebno i lepo da nam se daju odgovori šta to znači ili šta 

su ove usluge pokrivale. Iko službenih ručkova znači 1596 u razliku od prošle godine kada smo 

imali troškove u visini od 616 velika razlika i ono što niko nije pomenuo A što je možda i 

najinteresantnije jeste sprovođenje sudskih odluka šuma u visini od 75 58 EUR mnogo puta sam 

govorio u vezi ovog pitanja ovo je zaista velika suma za plaćanje za naš budžet i našu opštinu. 

Sve se ovo mora platiti znači svi zovu Troškovi koji se moraju platiti ali u 2017 godini nismo 

imali ovakve troškove sada odmah u prvom tromesečju imamo 7.000 i 500 EUR znači verovatno 

svi znate da je izvršenje sudskih odluka u stvari plaćanje sudskih odluka ili sporova gde smo 

izgubili i sve oblačenje u stvari ide na štetu opštine. A to je zbog ne obazrivosti opštine i 

opštinskih organa koji nisu bili na nivou svojih dužnosti da li je zbog nedovoljnog kvaliteta 

izgrađenog posla ili nekih drugih razloga mi kako god bilo smo kažnjeni kao opština zbog 

neispunjavanja određenih pravila. Takođe smo tražili da nam se dostave liste subvencija kako bi 

opština i opštinski organi bili transparentniji. Takođe želim da kažem da na strani šest kod 

kategorije znači plate i dodataka imamo oko trideset i tri hiljada eura više troškova nego prošle 

godine pa ako dobro vidim pa bih takođe hteo da znam zašto to povećanje. Takođe se ovde 

navodi u tekstualnom delu da imamo više troškova u visini od 10,14%. I da ne bude da uvek 

kritikujemo eto da pošaljemo i kažem i jednu pohvalu na strani broj sedam znači kada se govori 

o sredstvima iz sopstvenih prihoda. Možemo da kažemo da saopstveni prihodi u izveštajnom 

vremenskom intervalu uporedo sa intervalom prošle godine su veći za 9,39 %. Ili u sumama i 
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sredstvima oko 6000 više. Znači pozitivan pristup ovim sredstvima što tako treba nastaviti, to je 

u stvari za dobrobit svih nas i onih koji su platili i oni koji nisu i koji trebaju platiti hvala.  

g.Laurat Krasniqi - Pozdrav svima u ovom tromesečnom izveštaju možemo primetiti određeno 

povećanja troškova. Znači u celosti ako se izražavamo u šiframa možemo reći za povećanje da 

iznosi oko 120 %,  neki od kolega kažu da je dobro što je počeo sa potrošnjom sredstava jer 

drugačije će se ta sredstva vratiti međutim dobro je ako se troše sredstva ali da to bude na 

racionalan način a ne na način kako se sada troši. Ali zaista su neke kategorije povećane, ja 

nisam protiv službenih poseta koje izvršavate i realizujete međutim postavlja se pitanje Šta nama 

kao građanima ta vaša službena putovanja donose. Imamo povećanje za 100% u ovoj kategoriji. 

Takođe za kategoriju goriva kao što su i svi ranije pomenuli imamo 200% povećanje. Ovo je 

stvarno zabrinjavajuća činjenica. I sa druge strane imamo naftu za centralno grejanje gde imamo 

sniženje troškova što znači da kada sam vam govorio prošle godine da troškovi prošle godine su 

za ovu kategoriju o Bio je veliki troškovi i kada sam vam rekao da vam negde curi nafta za 

centralno grejanje vi to niste ozbiljno shvatali. Prošle godine ako se sećate potrošeno je 60 000 

eura, ove godine samo za prvo tromesečje potrošeno je 5000 EUR. Znači kako god bilo u ovoj 

kategoriji ne možete potrošiti više od 30.000 u najveću ruku neka tako bude što znači da ova 

opštinska vlast je promenila opštinsku strukturu i lidere vodstvo ali nije promenila način vođenja 

ove opštine. Zaista znači ovoliko povećanje troškova ukupno kada izračunamo od 120 pošto je 

zaista zabrinjavajuće i Predsedniče to je ozbiljna stvar Za koju trebate ozbiljno se pozabaviti. 

g.Shpetim Hajredini - Pozdrav svima, sve kolege su govorili o stranicama izveštaja i niko nije 

govorio o sedmoj stranici svi su se zadržavali samo na šestoj. Ako ste većina vas za kritike ja 

sam u ovom slučaju za pohvale, iako ne bi trebalo da čitam ove podatke jer ih svi vidimo i 

imamo kao što ste videli i kao što vidite znači Za pohvalu jeste da imamo povećanje sopstvenih 

prihoda od kategorija inkasacije  za 9,39 %, što je za pohvalu, kako za direktora ovog 

departmenta tako i za celokupnu opštinsku strukturu i predsednika. Takođe i još jedna stvar koja 

me čini srećnim i ponosnim jeste ubiranje kirije od lokala koji su u opštinskoj vlasti. Znači u 

ovoj kategoriji kirija od javnih objekata u ovoj godini Imali smo 8488 eura što je velika razlika u 

istom vremenskom intervalu iz prošle godine kada smo imali 2271 eura što čini veliku razliku 

negde u visini od 373 procenata. Takođe što je za pohvalu jeste i kazne u saobraćaju. Toliko od 

mene ali to više zavisi ili je za pohvalu policija Kosova hvala. 

g.Zaim Hajradini - Na samom početku želim da vam čestitam dolazeći sveti mesec Ramazan, što 

se tiče ove tačke dnevnog reda ima stvari koje su možda nejasne ne znači to da ima zloupotrebe u 

nekim kategorijama već ima nejasnoća oko nekih stvari. Imajući u vidu da kada se govori o 

jednom budžetu u milionima normalno da sa tri 4 stranice će imati nejasnoća. Međutim red 

nalaže tako da mi govorimo samo sa šiframa mi ćemo ovde govoriti samo sa činjenicama a ne sa 

sumnjama međutim zbog nedostatka činjenica ostavlja nas da otvaramo debate i da postavljamo 

pitanja za nejasne stvari. Ja se slažem sa nekim od tačaka koje trebamo razjasniti u vezi čega se 

govori u vezi čega se raspravlja. Kod kategorije povećanja prihoda na ime kirije od opštinske 

lokale Mi smo već nekoliko godina apelira ali i lobirali da se kirija plaća. Znači ova kategorija se 
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poboljšava i ovo se treba pomenuti kao uspeh. Takođe i kod sopstvenih prihoda. Što najviše 

sumnjam i zbog čega sam izašao sa ovom govornicom jeste da smo u prošlim godinama smo 

uvek kasni sa alokacija sredstava na primer Ako uzmem uzmemo listu iz 2017 godine ovde koju 

imamo ispred nas videćemo da je više od pola 00 što nema auti ranih sredstava E sad da li je i 

čija greška. Znači više od pola kategorija su prazne. Ovaj novi predsednik je preuzeo ovu 

opštinsku vlast bojom voljom i normalno da kada se radi onda se istroši na primer kod 

medicinskog snabdevanja imam u 11.000 h prošle godine smo imali 00 Da li to znači da prošle 

godine uopšte nismo imali medicinskog snabdevanja. Mi veoma dobro znamo da neki od 

projekata kako kapitalnih investicija tako i ostalo je već počeo da se implementira. To se nije 

dešavalo u ranijim mesecima. Oni koji su bili ovde na ovoj vlasti znaju o čemu ja govorim. Ako 

smo u prvom tromesečju imali oko 60 4.000 EUR u šestomesečnom izvršenom.u dobijali tri ili 

četiri puta više od ovoga Zašto Zato što alokacija sredstava se nije dešavalo na vreme. Ja ne 

želim da branim nikoga ali želim da navedem kao preporuku da vidimo stvari i gledamo na stvari 

onakve kakve jesu a ne samo da kritikuje Monte. Stvari jesu za pohvale A i ova skupština ima 

svoje zasluge u tome. Mi smo ti sami koji su uticali da se investicije počinju realizovati puno 

ranije Nego nego inače. Ako mislite da nije tako i da grešim a recite mi. Zbog takvih uticaja 

skupštine danas imamo raniju alokaciju sredstava a i povećanje sopstvenih trošak opštine u 

prvom.u rada koji se realizuje trenutno u opštinskim strukturama. Da li su ti troškovi ispravni ili 

nisu ispravni u vezi toga se treba baviti neko drugi. Ja podržavam svakoga onoga koji podržava i 

radi na suzbijanju zloupotrebe sopstvenih sredstava to jest u ovom slučaju opštinskih sredstava 

ili javnog novca. Ako postoji bilo koja služba koja je bez potrebe trošila novac podržavam one 

koji se bore protiv toga. 

g.Valon Shabani – Pozdrav svima, trogodišnji finansijski izveštaj koji ste dobili je bez ikakvih 

prikrivanja bez ikakvih manipulacije ili grešaka on je veoma tačan i kao takav ja ga danas 

predstavljam ispred vas. Ovaj izveštaj govori o stanju troškova za januar mart 2018 godine i za 

bilo koju sumnju nejasnoću možete doći dole kod nas u kancelariju imamo program koji 

prikazuje sve tokove troškova možete odabrati bilo Koju kategoriju i dobićete rezultate. Prva 

kategorija u ovom izveštaju o realizaciji budžeta jer su plate kao što ste upoznate plate su 

povećane za civilne službenike u visini od oko 4,5 %. Ako se bude postavilo pitanje zašto 

povećanje sredstava na ime koda plate i dodataka i jedno je to zbog ovog povećanja a drugo jeste 

da svake godine broj radnika odlazi stice jos jednu godinu radnog iskustva te se svake godine i 

ovaj povećava povećava fonf ovre kategorije. Većina pitanja je bilo u vezi robe i usluga kod 

koga 13 330 naime troškovi putovanja u zemlji želim da kažem da ni jedan službenik opštine 

Dragaš koji ode do Prištine ili drugih gradova na Kosovu ne uzima dnevnice. Ovaj trošak u ovoj 

koloni koji tu jeste ustvari trošak transporta učenika kosovske plav. Broj 2 troškovi putovanja 

van Zemlje jedan deo troškova u visini od 608 eura, se plaćaju od strane kancelarije predsednika 

i to su troškovi osoba koji napuštaju teritoriju Kosova za koje je određena jedna dnevnica, kao 

što znate u okviru ove kategorije plaćamo i jedan deo šoferima iz razloga što imaju veoma nizak 

koeficijenat te se na ime dnevnica pokušavamo ih zadovoljiti. Takođe ovde su troškovi putovanja 

van zemlje visokih opštinskih zvaničnika predsednika opštine predsedavajućeg skupštine i 
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jednog službenika poljoprivrede koji su čak za ovo putovanje hteli da koriste autobuse a ne kao i 

svaki put avion. Troškovi interneta većina ovih troškova su načinile škole vi znate da sve škole 

imaju internete i na osnovu podataka koje sam dobio od službenika finansije Ovi troškovi su iz 

prošle godine veoma dobro je primetio zajma hajredini a vi koji ste bili ranije i da znate da 

budžet opštine i bio u kodovima ranije, ovde je bilo planirano samo 100 EUR i ne smemo se 

isplatiti ništa više iznad 100 EUR jer to ti program ne dozvoli dozvoljava te zbog toga su se ove 

sume sredstava sakupile te je službenik obrazovanja izvršio isplatu računa iz prošle godine. 

Mogu reći da sve uplate koje dolaze iz škole Mogu slobodno da kažem da su sve to uplate na ime 

dugova ili neplaćeni računa iz prošle godine. Troškovi mobilne telefonije vala Kao što znate Ovi 

troškovi uključuju i dopune koje dobijamo znači prvenstveno mi kao direktor i šefovi služba 

centar u prošlom mandatu znate da neki od šefova nisu bili uključeni u dodelu ovih telefonskih 

dopuna da li je to bilo iz individualnih razloga ili šta god drugo bilo sada je predsednik doneo 

jednu odluku da svi budu ravnopravni. Takođe znate da i ove dopune uključuju i dopune delegata 

skupštine takođe Kao što znate unutar opštine Postoji jedna tri besplatna mreža komunikacije 

koju plaćamo kao opština fiksnom tarifom 1.68 eura. Tehničke usluge kategorije su uključeni svi 

troškovi koji se tiču škola ako želite da vidite kako to izgleda Molim vas formirajte jednu 

komisiju i dođete kod nas u kancelariji mi imamo možemo da ti na primer primer kako to izgleda 

na primer škola sezai suroi škole koje investiraju u unutrašnjosti škole kao što je voda 

kanalizacija cevovi ostalo. Ostale ugovorne usluge mogu reći da 90% ovih usluga ove plaćanja 

su ustvari za radnike koje su uposleni ugovorom o delu. Kao što znate a to je bilo i u prošlom 

mandatu imamo vatrogasce koji su pod dodatnim ugovorom o radu još od prošle godine te se 

preko ove kategorije vrši plaćanje tim radnicima sa dopunskim ugovorom o radu uključujući 

njihove plate poreza na dohodak je prihod je i tako dalje. Po prvi put u ovoj kategoriji imamo 

isplatu nastavnika koji izlaze u penziju to znači plaćanje tri plata po jednoj osobi ispada oko 

1400 eura. Gde se koristi ovaj kod Takođe i za splatu čišćenja ili iz raznih intervencija kao što je 

bio sada slučaj u selo restelica ili za selo kuk. Medicinsko snabdevanje prošle godine je potpisan 

ugovor sa nekom kompanijom koja snabdeva lekove našu opštinu ovaj ugovor će trajati tri 

godine oko 10:00 h uriel laboratorijski materijal i ostalo oko 1.000 EUR je energenti materijal. 

Kategorija snabdevanje nameštaja vredniji i manje od 1.000 EUR evo počevši recimo od mog 

direktorata Reći ću da sam ja kupio stolicu i da su to takve takvi troškovi što se 170 eura za 

stolicu i ratove za postavljanje predmeta. Drugi troškovi su načinjeni u osnovnoj školi Šaban 

Šaban i gde smo renovirali salu za nastavnike pod ovom kategorijom snabdevanje nameštaj nafta 

za centralno grejanje kao što vidite je u opadanju ova kategorija je malo čudno jer kada se vrši 

snabdevanje ako se ušla u 20 i ne samo da centralno grejanje na kraju te iste godine da li postoji 

mogućnost da računi dođu naredne godine ili suprotno zbog sezone gorivo za vozila prošle 

godine imamo jedan račun u vrednosti od 4.000 EUR, najveći deo troškova čini administracija 

Ko je u dragašu može primetiti da dve-tri vozila mirno u Prištinu iliti Prizrenu kao što znate mi 

vršimo i transport kluba opoja onda imamo prenos učenika srednje škole za praksu u Prizrenu 

oko 16 teredo van transport učenika za resavicu renc lopušnik. Što se tiče kategorije održavanja 

vozila mogu reći da ste svi upoznati Koliko ispravnih vozila imamo koliko nam je u funkciji i 
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zaista koliko te stvari stvaraju troškove. Izvršenje sudskih odluka mogu da vam objasnim i da 

kažem da ovaj u ovaj kod je nama namenjen za odluke koje bude doneo sudstvo tu su za vas na 

odluke za koju nemamo pravo donositi odluke iz reakcije ovde izvršena isplata jedne fakture za 

otvaranje puta Kruševo brod prošle godine izvršena uplata oko 2.000 eura dok ove godine oko 

4.000 eura. Osoba koja je bila kod nas u kancelarija i trazila svoje pravo pa cak i preko suda. 

Onda imamo dve osobe koje su isle preko sud za neisplatu jubilarnih plata. I ovo nije sve znate 

da jedan predmet koji je na sudu i koji opstina placa, mora platiti 150 eura sudskih troskova a 

onda i ono za sto nas tuze. Što se tiče kategorije hrana i piće jedan deo ovih troškova u visini od 

oko 800 eura je isplaćeno od strane kancelarije predsednika vi znate da smo imali Dan 

nezavisnosti te da su na tom festivalu učestvovale određene kulturno-umetnička i učesnici iz svih 

škola predsednik je dao jedan na ručak učesnicima, sa minimalnom cenom od oko tri eura. 300 

EUR je potrošila kancelarija za integraciju i povratak ova kancelarija pomaže neke porodice sa 

posebnim potrebama sa hranom ili sa elementarnim drugim stvarima. Takođe sam načinio ja i 

jednu uplatu iz mog direktorata povodom osmog marta  gde je bilo prisutno oko 40 ili 50 žena. I 

sledeći trošak je bio zbog izlaska nekih radnika u penziji pa organizovanje radi tih koktel. Što se 

tiče undp-a Ima trogodišnji dogovor između UNDP-a i opštine, svake godine opština ima 

obavezu da plati prošle godine je imala 25.000 EUR sada 25 i treću godinu oko 20.000 to je 

sufinansiranje sa donatorima. Vi ste upoznati Da opština u saradnji sa ovim donatorom je 

finansirala ili su finansirala određene projekte za farmere u smislu dodelu malina pčela junica i 

slično. Oko 100 građana naše opštine su bili dobitnici ovih grantova. Ja shvatam da su troškovi 

vode malo nelogični imajući u vidu da su veći od troškove ručkova, to su dve fakture na ime 

duga iz prošle godine. Rutinsko održavanje je budžetska kategorija za kratkoročne i brze 

intervencije ili troškove na primer ako u jednoj instituciji je emergentno i hitno potrebno 

reagovati ili nešto intervenisati jer znate da ako trošak prođe 100 eura onda treba ići preko 

procedure javne nabavke međutim da bi se završila neka obaveza ili neki posao na primer ako se 

tiče službenika za javne finansije i njemu se na primer pokvari kompjuter te time se blokira 

proces toka budžetskih troškova ili svakodnevnog rada. Većina ovih troškova su napravile škole 

u smislu popravke prozora intervencije za vodu kanalizaciju vrata jedna škola je izvršila takođe 

popravku glavnih vrata odela za grejanje. 

g.Nexhat Isufi - Mislim da nisam dobio adekvatan odgovor na pitanja koja sam postavio kod 

troškova interneta želim da pitam da li su škole u ovom tromesečju prošle godine imali iste 

ovakve troškove ili su ovi troškovi sada načinjeni. Imajući u vidu da je razlika velika u šifru 

znači oko 1.000 više. Ugovorne usluge koliko se ja sećam i prošle godine je bilo uposlenika sa 

ugovorom o delu ili je ovo samo za ovo prvo tromesečje pomenuti su neki dugovi iz prošle 

godine koji su prebačeni u ovu godinu da li se planirala da u planu da se isplate dugovi s prošle 

godine u ovoj godini Jer neki drugovi koji su ostali iz prošle godine su ovde isplaćeni onda ulaze 

u troškove za ovu godinu to želim da znam hvala. 

g.Samidin Xheladini - Direktore Vidi se da ste se pripremili i da ste spremni i želim vam puno 

uspeha, vi ste veoma konkretni i zaista kada bi smo dobijali ovakva objašnjenja ranije ne bi bilo 
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različitih komentara niti pitanja u vezi i puno nejasne stvari. Svi smo zadovoljni vašim 

izlaganjem. Ono što želim da kažem jeste da budete oprezni jeste vama dolaze računi vi samo 

realizujete račune samo da ne bude da vam dostave napuhan račune a da vi to plaćate po 

proceduri. Ovo je javni novac i zaista treba da budemo oprezni. Nemojte misliti da mi 

kritikujemo ovde iz nekog inata već zaista želimo da proces ide u najboljem redu. Radnici sa 

ugovorom ne interesuje to je pitanje izvršne vlasti važno je ko su ti radnici i ono što je najvažnije 

jeste da postoje sumnje da se uzimaju ljudi sa ugovorom koji su bliski politički saradnici partije 

na vlasti. Tu počinje sumnja ili se u drugu ruku privilegiju određeni ljudi ili grupa ljudi. Da to 

možemo zaustaviti bilo bi puno lakše da nastavimo sa radom. Takođe u vezi vozila i goriva za 

vozila Zamolio bih vas da budete oprezni kada vam dostavljaju ovakve fakture koje su inače 

napuhan sa visokim sumama sredstava. Da li ti računi imaju osnovu ili ne to treba proveravati 

hvala. 

g.Betim Merdiu - Pošto nema drugih izlagača prelazimo na glasanje ove tačke dnevnog reda, ko 

je za usvajanje tromesečje izveštaja finansija za troškove. Ko je za? ko je protiv, koje uzdržan. 

Sa 17 glasova za 6 glasova protiv i 0 glasova uzdržanih usvaja se ova tačka dnevnog reda 

tromesečni finansijski izveštaj o troškovima opštine Dragaš, hvala. 

 

Peta tačka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tačke dnevnog reda imamo: Razmatranje i usvajanje zahteva 

Lulzim Rifaja za projekat nacrt Regulativnog plana za parcelu 1521 i 301/3 u Dragašu. Ja ću 

vam oduzeti dva minuta od vašeg vremena kako bi izrekao neke stvari. Ovo je peta sednica 

skupštine po redosledu na kojoj do sada nikome od delegata nisam cenzurisao njegov govor. 

Postoji pravilnik o radu skupštine koji isti nijedan od vas nije ispoštovao. Molim vas da poštujete 

sami sebe a ujedno da ispoštujete i pravilnik o radu skupštine. Možete da komentarišete o date 

debate koliko god hoćete ali morate da znate pravila debata i vremenski rok koji imate za to 

hvala. Ovo vam govorim da ne bi smo preterivali u neke stvari tako da nastavljamo sa radom i 

zamolio bih još jednom da gore navedeno se uzme u obzir. 

g.Laurat Krasniqi - Ja sam po prvi put delegat skupštine i ne znam da li opština ima opštinski 

regulativni plan. Direktor urbanizma nije video za shodno da nas treba u vezi ovog pitanja 

informisati da bi znali kakav plan poseduje opština. Ja nisam inženjer po profesiji i ne snosim 

odgovornost za ovo pitanje, treba i te kako da se zna šta ćemo uraditi u nastavku. Imamo dva 

zahteva jedan zahtev jeste za promenu destinacije zemljišta a drugi zahtev je za nekakvu dozvolu 

ili licencu. Dozvolu ne izdaje skupština opštine, dozvolu izdaje direktorjat urbanizma i njemu se 

trebao poslati ovaj zahtev. Mi možemo glasati i dati saglasnost urbanom regulacionom planu, da 

se savetujemo sa profesionalcima svoje struke i uzmemo u obzir njihove preporuke. Te na 

osnovu njihovih preporuka i delujemo. Ja kao delegat skupštine sam prvi put u ovoj skupštini i 

imam dilema u vezi ovih pitanja. Skupština opštine Priština nikome ne izdaje dozvolu da li treba 
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graditi nekakav objekat ili ne treba direktor urbanizma oni su ti koji davaju ove dozvole, oni 

imaju svoj urbanistički plan na koji je izrađen i akcioni plan i prema tome tako i deluju. Da li 

prošla skupština ili opština imala regulacioni plan ili ne. Ako nemamo takve planove mi ne 

možemo nastaviti proces koji se zahteva.  

g. Arber Rifaj - Obraćam vam se u vezi zahteva koji smo poslali ovoj skupštini na razmatranje za 

dve navedene parcele. Ja ću se koncentrisati na potrebu za stambenim prostorom u opštini 

Dragaš, neću govoriti o tehničkom smislu projekta i ostalim stvarima. Postojeće zgrade u opštini 

Dragaš ne ispunjavaju standarde koji jesu potrebni za normalan život u 21 veku, zna se da 

nijedna zgrada u Dragašu nema lift, što se tiče urbanističkog i regulacionog plana kada bi Dragaš 

posedovao takav plan verujte da ne bi bilo potrebno da se mi kao investitori obraćamo vama 

skupštini za dodelu dozvole ili saglasnosti o radu. Opštine koje ne poseduju urbanističke planove 

investitori u tim opštinama deluju na isti način kako smo i mi danas delovali. Opština Priština je 

glavni grad i oni imaju urbanistički plan naša opština za razliku od nje nije imala takav jedan 

plan zbog konfiguracije i potrebe. Želim samo da kažem da će se ispoštovati svi zakonski kodovi 

i da je ovaj zahtev u potpunom skladu sa zakonskim procedurama. Takođe želim da naglasim da 

da će se preko ovih projekata koje mi želimo da realizujemo smanjiti nezaposlenost te u okviru 

zakona vas molim da ako imate nejasnoća ili pitanje da postavite pitanje hvala. 

g.Nexhat Isufi - Što se tiče ovog zahteva ja bi pozvao pravnog službenika iz naše opštine da dođe 

i objasni neke stvari. Ja sam mišljenja da se prvenstveno trebaju stvari u potpunom smislu 

razjasniti, da se tačno treba znati šta se radi, kako se radim, šta se odlučuje da budemo 

pripremljeni oko predmeta te da nakon toga odlučimo. Koliko ja znam ovde nama, uopšte nem se 

ovakvi slucajevi nisu nisu dešavali, ovo je prvi put da neko dođe sa papirologijom i traži da 

izvršimo nacrt Plana u ovom smislu regulativne. Ko će doneti taj plan i ko će izvršiti nacrt 

regulacionog plana mi ovde možemo doneti odluku o davanju dozvole o gradnji a ne nacrtanog 

plana. Skupština opština ne vrši nadzor regulacionog ili urbanističkog plana grada. Ono što je 

važno jeste da ne smemo da žurimo niti donosimo nedefinisane odluke te da nam se dešava kao 

što nam se dešava već neko vreme da se naše odluke vraćaju ponovo na razmatranje. Mi smo svi 

za da imamo ovakve investiture ali što se tiče ovog zahteva koji nam je poslat ja lično imam 

sumnju u njega, jer ne znamo šta da radimo sa ovim predmetom, šta da mi ovde usvojimo, kome 

da damo naredbu da napravim urbanistički plan. Ja zaista sam uskraćen sa informacijama 

pogotovo za ovaj zahtev te na osnovu gorkog iskustva u donošenju odluke i favorizovanje 

nekoga ja bih rekao da pravnik opštine koji je plaćen za to da dođe i objasni nam neke stvari u 

saradnji sa direktorom urbanizma a ne da mi donosimo odluke kako želimo i da po tome radimo.  

g.Vehbi Nazifi - Kao što znate imamo dva različita zahteva ali sličnih aktivnosti ili delovanja. 

Prvenstveno želim da zahvalim investitorima koji su odabrali ovo mesto za njihove investicije. A 

pogotovo u okviru ovakvih projekata visokogradnje jer do sada čini mi se da nije bilo nikakvih 

ovakvih i slicnih investicija i nema sumnje da ću ih u tome podržati. Zaista trebamo se staviti u 

njihove pozicije, ovo su investitori mi kao opština nemamo regulativni plan ljudi imaju novac i 

žele da taj novac investiraju, nemojte da mi budemo smetnja tim investicijama. Ja mislim da je 
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prvi zahtev mnogo dobar ali je trebao doći ili biti sačinjen preko kancelarije urbanizma. Na taj 

način bismo eliminisali zakonske dileme. Tako da sam mišljenja da mi trebamo dati saglasnost 

direktorijatu urbanizma ili njegovoj nekoj posebnoj kancelariji da oni imaju ekskluzivno pravo 

da deluju u ovakvim i sličnim pitanjima te da se i ovo pitanje znači gradnje centra reši u smislu 

ako želimo da završimo posao i investitorima da to bude u potpunosti u zakonskim okvirima. Što 

se mene tiče ja mislim da trebamo podržati ovaj zahtev, da li će naići na probleme u ministarstvu 

to je već drugi problem. Ovim se takođe treba podržati i direktorijat urbanizma da krene sa 

nacrtom regulacionog plana opštine Dragaš. Veoma lako je izvršiti promenu destinacije zemljišta 

ako ne ide na štetu ambijenta i u vezi toga imaju određene zakonske forme kako se to radi. Što se 

nas tiče kao skupština mi ćemo dati saglasnost a oni trebaju da nastave proces iz urbanizma.  

g.Samidin Xheladini - Ovakvi i slični zahtevi nas teraju da ozbiljno razmišljamo o jednom 

razvojnom i regulativnom planu naše opštine. Imajući u vidu da smo mi najsiromašnija opština 

na Kosovu i da se suočavamo sa lančanim problemima kao što su strateški urbanistički planovi. 

Trebamo ozbiljno razmišljati o ovakvim planovima jer bi oni predstavljali osnovu za razvoj naše 

opštine. Mi kao parlamentarna grupa ćemo podržati ovakve zahteve sa obrazloženjem da će takvi 

zahtevi pomoći građanima za stambeno pitanje i mislimo da takvom odlukom ne dolazimo u 

sukob sa važećim zakonima na snazi. Trebala bi nas i kancelarija urbanizma obavestiti o 

procedurama kako bi i strankama išlo bolje, možda oni bolje znaju ali mi kao delegati ne bi 

razmišljali uopšte o tome da li da damo ili ne saglasnost ovim investitorima. Zato smo vidjeli da 

je shodno gore rečenom da podržimo ove predloge, hvala.  

g.Betim Merdiu - Prelazimo na glasanje u vezi pete tačke dnevnog ko je za-23 protiv- uzdržan- 

ovim glasanjem se usvaja peta tačka dnevnog reda. 

 

Šesta tačka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu –U okviru ove tačke imamo sledeće: Razmatranje i usvajanje zahteva investitora 

NIKI-GD u Dragašu za usvajanje uslova gradnje za realizaicju planiranih projekta po predlog 

projekta. Pozivam predstavnicu investitora NIKI GD da uzme reč. 

gNazmije Toraj - Pozdrav svima, mi ćemo dati kratko obrazloženje u vezi projekta. Mi smo tim 

koji je napravio i sačinio projekat za investitora NIKI - GD, na osnovu registracije i na osnovu 

analize koje smo pravili, videli smo za shodno da u Dragašu je i te kako potrebna ovakava 

investicija. Mi smo se prvenstveno zasnivali na dva Zakona koja omogućavaju ekonomski razvoj 

u opštinama. Imamo zakon o prostornom planiranju iz 2013 godine i imamo zakon o gradnji iz 

2012 godine. Tako da na osnovu zakona o prostornom planiranju iz 2013 godine svaka opština 

treba da ima karte o zonama, te da nakon toga opština na osnovu ovih karti o zonama pravi svoje 

regulacione planove. Takođe zakon o gradnji iz 2012 godine govori o tome da zonalne karte ne 

mogu da budu napravljeno od strane svih opština u isto vreme te u nedostatku istih investitor je 

dužan da načini jedan predlog rešenja i da to ponudi direktorijatu urbanizma na način kako bi 
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direktorijat urbanizma usvojio ili ne usvojio predlog investitora. U predlog investitora su sastav 

samog projekta onako kako i sva ostala prateća dokumentacija onako kako zahteva 

administrativno uputstvo o ovim procedurama. Što se tiče sada poslova na terenu mogu da 

kažem da na osnovu zahteva investitora mi smo radili na projektu o rešavanju stambenih pitanja 

imajući u vidu da je to potrebno u ovoj opštini. Što se tiče samog investitora mogu da kažem da 

lokacija na kojoj će se vršiti investicija je u privatnom vlasništvu predlagača ovog projekta ili 

pitanja. Tako da i iz materijala ste mogli videti da je ovo prva šansa koja se pruža Dragašu da 

formira jednu urbanu zonu koja bi mogla biti namenjena za razne destinacije. Znači tu mogu biti 

hotelske zgrade, stambene zgrade, restorani, igrališta i ostalo. Svakako projekat će biti u interesu 

investitora ali sa druge strane i u interesu opštine ili države imajući u vidu da će se tu stvoriti 

uslovi za urbano naselje, stanovanje, pružanje određenih usluga, otvaranje novih biznisa ili 

preduzeće i slično tome sve to će na neki način uticati na Ekonomski razvoj opštine imajući u 

vidu da će se za bilo koju delatnost koja će se tamo odvijati plaćati određene naknade i porezi 

državi. 

g. Laurat Krasniqi - Prvo opština Dragaš se po prvi put suočeva sa ovakvim slučajevima. Ovakvi 

slučajevi ubuduće mogu nam se pojavljivati. Prvo, slučaj koji je zahtevao destinaciju on će 

podneti kasnije zahtev za izgradnju zgrade što će isti taj zahtev ponovo doći kod nas. Mi ćemo se 

suočavati ponovo sa istim slučajem. Opština Dragaš nema pravilnik na osnovu kojeg će 

predsednik opštine moći dati određenu licencu ili saglasnost za izgradnju. Da li ima takvog 

pravilnika nema, znači mi treba da radimo na izradi pravilnika prvenstveno pa posle toga davanja 

saglasnosti. U pitanju su visoke gradnje i kako će predsednik, na osnovu čega će se zasnivati 

kada bude davao saglasnost ovom investitoru. Ja nisam protiv investicija ali opština Dragaš treba 

da snosi odgovornost, mi kao izabranici naroda se moramo konsultovati sa ekspertima iz ovog 

polja jer nismo mi koji poznajemo ovu tematiku kako ne bi načinili određene greške. Ono što 

hoću da kažem jeste da će nas ovaj slučaj pratiti, i predsednik je takođe mislim u jednoj situaciji 

u kojoj ne zna šta da radi. Direktor urbanizma nas uopšte nije ni obavestio o tome, službenici nas 

nisu obavestili, pravnik opštine nas nije obavestio da li u ovom slučaju ima kršenje zakona ili ne. 

Ja mislim da se situacija treba menjati, ne da mi dajemo blanko saglasnosti i rešenja. Ja mislim 

da je on već počeo sa gradnjom tih objekata međutim neko mu je zabranio gradnju ili ga 

zaustavio u gradnji pa je sada video za shodno da dođe i traži saglasnost opštine preko skupštine. 

Meni je drago što su ljudi spremni da investiraju ovde u ovom gradu. Ja znam da je ovo pitanje 

teško imajući u vidu da su se sa sličnim pitanjima suočavali i delegati iz opštine Priština gde su 

imali slučajeve da su davali saglasnosti za izgradnju. I znam to sa kakvim su se problemima 

suočavali. Ja mislim da trebamo biti obazrivi i po ovom pitanju ja ne mogu da nastavim i 

preuzimam odgovornosti nekoga drugoga. 

g.Samidin Xheladini - Pozdrav investitoru NIKI - GD koji je poslao ovaj obiman materijal 

delegatima skupštine i ako mi nismo eksperti ovog polja. Ovo je kapitalna investicija koja će 

pomoći opštini i građanima. Na neki način opština nema nikakvih obaveza, investitor ima 

finansijske obaveze da završi projekat i verovatno će u tom kompleksu koji je bio planiran biti 
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investicija gde će se zapošljavati i otvarati nova radna mesta. Što se nas tiče jeste da nam 

nedostaje jedan urbanistički plan i predstavnik kompanije nam je veoma dobro objasno da u 

nedostatku ovakvih planova koje su potrebni za ovakve investicije radi se po proceduri po kojoj 

oni sada deluju. Od nas kao skupštine se traži samo jedna saglasnost dok će ostali poslovi biti 

izvršeni i određeni od strane investitora. Mislim da nadležno ministarstvo neće imati razloga da 

nam obori ovu odluku iz razloga što se od skupštine traži samo saglasnost a ne nikakva dozvola 

ili nešto drugo što bi trebalo se traži od drugih institucija. Naša parlamentarna grupa će podržati 

ovaj zahtev i želimo uspeh kompaniji.  

g.Vebi Nazifi - Kao što znamo imamo dva zahteva, mi kao parlamentarna grupa ćemo podržati i 

podržavamo ovakve zahteve i predlog investitora na način kako da olakšamo investitorima da 

dođu do realizacije svojih investicija.  

g.Nexhat Isufi -  Mi smo da se ove investicije realizuju. Ko misli da se ne treba regulisati naš 

grad onda greši. Ko misli da se ne investuje u dragašu onda greši. Ja želim postaviti jedno pitanje 

svim kolegama, u zahtevu se kaže tražimo od skupštine opštine Dragaš usvajanje uslova 

međutim mora se znati mi ne vršimo urbano planiranje, mi možemo doneti neku odluku za javnu 

parcelu. Ovde je pitanje objekat za građane gde će investitor prvo uložiti svoj novac pa posle 

vratiti isti. Ovo je za dobrobit građana međutim zašto ne dođe direktor urbanizma pa da nam 

objasni neke stvari, zašto da pravnik opštine ne dođe i ne objasni nam neke stvari, nemojte da mi 

se ovde pravimo ili veoma dobri ili veoma loši. Tražimo objašnjenja šta ako pogrešimo pa onda 

investitora pošaljemo u još dublje probleme. Neka bude odgovoran za ono onaj ko je nadležan za 

to. Ova dva zahteva su dokaz da postoje ljudi koji bi hteli da investiraju. Mene kao građaninu 

ništa ne smeta da li će on graditi kuću ili zgradu od 20 spratova. Čak ću biti ponosan živim u 

jednom gradu u kome se grade zgrade. Mi smo svi za ovakve investicije ali zbog nejasnih stvari i 

zbog ne prisustva pravnika da nam objasni neke stvari dolazimo u situaciju da ne znamo šta da 

radimo. Šta glasamo konkretno, da li to neko zna da nam objasni. Da li smo mi ti koji dajemo 

saglasnost ili mi ustvari donosimo samo odluke. Mi smo imali ovakve slučajeve koje smo glasali 

pa su nam se vraćali nekoliko puta. Kad sam video materijal odmah sam rekao da ja jesam za 

ovakve investicije ali kada sam pročitao materijal unutra onda sam postavio pitanje i rekao ko 

sam ja da dajem saglasnost i za ovakve investicije. 

g.Velid Hadzisin – Predpostavljam da je ovaj materijal prosao kroz sve procedure koje bi trebale 

da uslede prije odrzavanja sednice, predpostavljam da je pravna sluzba imala uvid u ovu 

dokumntaciju, i da je direktorijat dobio materijal jer se i njima šalje kompletan materijal za 

skupštinu, oni nisu dali nikakvu preporuku, onda se može reči da je šutnja znak odobravanja. Ja 

lično nakon što sam pregledao materijal, nisam naišao na ništa što bi me sprečavalo da ne dam 

saglasnost za ove projekte, samo je pitanje koliko sam ja stručan da bi mogao to analizirati. U 

svakom slučaju ja sam ZA kao i moj politički subjekat. Eventualno ako bude bilo kakve 

primedbe od strane ministarstva onda ćemo svi mi zajedno da rešimo taj problem.  
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g.Seljman Osmani – Zahvaljujem, pozdravljam investiture, pošto su odlučili da investiraju ovde 

u Dragašu, to je veliki potez i rizik. Svaka vam čast, ja vam čestitam i u moje ime i u ime JGP-a 

podržavam pomenute investicije. 

g.Zaim Hajredini – I ja sam za ove investicije kao i moji predhodnici, ujedno sam zahvalan 

investitorima na ovakve inicijative. Želim samo da navedem da budućnost može biti da ako 

damo saglasnost nekoj firmi ili kompaniji možda ćemo u buduće imati još dosta sličnih zahteva, 

jesam za investicije ali sugerišem kompetentnim organima da pregledaju sve procedure, da ne 

dodjemo u situaciju da kada budemo imali druge mnogo zahteve da dolazimo nekon svršenog 

čina, zašto smo nekome dali a zašto nekome ne. Ovo su velike investicije, govori se o milionima, 

da  ne dodjemo u situaciju da kasnije forma kaže e nemožemo sada da legalizujemo objekat. 

Moramo biti ozbiljni u ovom pravcu, ne sumnjam da direktorijat nije pregledao ovo pitanje, jer 

je već došlo na skupštinu. Samo kao što sam i rekao da ne dođemo do svršenog čina i da ne 

donosimo firmu ili kompaniju u situaciju da ne mogu da registruju strujno brojilo. Jer ne mogu 

da legalizuju svoj objekat to što se veoma često dešava raznim kompanijama. Jer kada govorimo 

o business parku možda neko drugačije razmišlja i misli ali dolazimo ponekad i taj je biznis 

partner primer u sukobu svojim odlukama. Tako da zbog ovog pitanja tražim da imamo ozbiljniji 

pristup od strane kompetentnih organa i nadležnih direktorata da ne dolazimo u situaciju da se 

ovde pravimo dobri a onda stavimo sebe i kompaniju ispred svrsenog čina. Da investitor ne troši 

puno novca i da mu se na kraju ne kaže e ovo više ne zavisi od nas. Ja ću podržati ovu odluku i 

nadam se i očekujemo naredne investicije.  

g.Redzep Kamberi - Poštovani prisutni mi ćemo i ovaj predlog kao i onaj prethodni podržati 

radujemo se ulaganjima u opštini Dragaš te smanjenju nezaposlenosti i povećanju investicija ali 

složiću se sa sa svim prethodnim govornicima o neophodnosti izrade urbanističkog ili 

regulacionog Plana kako ovakvi slučajevi i ovakve situacije se ne dogode u budućnost. Takođe 

želim da skrenem pažnju da u odlučivanju o ovakvim zahtevima direktor urbanizma ili neko 

drugi pravnik ili bilo ko da mora doći i nama delegatima pomoći u procesu odlučivanja o 

ovakvim ili sličnim pitanjima. Ovo govorim iz razloga što neophodnost izrade urbanističkog 

plana što se mora jednostavno izraditi i dovesti jer to sprečava investitore za ulaganje u našu 

opštinu. Druga stvar mi danas u 21. veku imamo situaciju da u donjem delu Dragaša 30 i više 

kuća nemaju svoj put maltene do ulice a glavna prepreka je nedostatak urbanističkog Plana. Da 

postoji urbanistički plan oni bi imali svoj put, ja mislim da način ili osnovana koju dajemo naš 

glas za ove dve firme treba da bude osnova za pronalaženje ili rešavanje problema domaćinstava 

ili meštana donjeg Dragaša da i oni dobiju svoj put koji za sada nemaju zbog jednog ili dva 

privatna vlasnika koji neće da im obezbedi pristup.  

g.Betim Merdiu - Pošto nema izlagača nakon zadnjeg govornika prelazimo na glasanje u vezi 

ove tačke dnevnog reda postavljam pitanje ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda za-24, 

protiv-, uzdržan-1. Ovim zaključujem da se ova tačka dnevnog reda usvaja prelazimo na sledeću 

tačku dnevnog reda. 
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Sedma tačka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tačke imamo eventualno. Izvolite. 

g.Naser Myrtezani - Poštovane kolege delegati na samom početku želim da zatražim da 

predsednik odgovori na pitanja iz prošle sedmice jer na prošloj sednici smo postavili pitanja u 

vezi službenih pitanja te zbog nekog službenog posla predsednik nije mogao da odgovori na ta 

pitanja tako da na ovoj sednici tražimo da odgovori na ista pitanja. Ja kao delegat ću se 

uglavnom fokusirati na sektor obrazovanja iz brige koje imamo kao građani ove opštine. Prva 

stvar i jesu investicije na polju obrazovanja gde je sada kao što znamo i period investicija. 

Pitanje je u vezi škole u selo Zaplužje koja je izgrađena još od prošle vlasti nakon rata međutim u 

ovu školu već 10 godina otkako ste vi na vlasti može se reći da se ništa nije investiralo. Osim 

ponekih pokockavanja oko škole 1 mini ograđeni prostor koji je ostavljen na pola i jedan mali 

objekat koji je namenjen za drva. Vi Predsedniče i vi direktore obrazovanja trebate znati da škola 

u selo Zaplužje je jedina škola u opštini koja nema pokockan put do škole, takođe škola ima 

potrebu za internom renovacijom, snabdevanje određenom opremom, kompjuterima, izolacijom, 

centralnim grejanjem, da se završe ograde oko škole, da se izgradi mini stadion za učenike i ono 

što je najgore da evo dve godine ova škola nema svoje toalete. Tražim od vas Predsedniče da 

imate u vidu ovu školu u selo Zaplužje. Druga stvar za koju želim govoriti jeste ponovo pitanje 

obrazovanja, međutim ovaj put tražim kao delegat kao građanin ove opštine ili kao profesor da 

školi u Bresane da se nađu sredstva za transport učenika iz sela Buzec, imajući u vidu da ta deca 

od predškolskog obrazovanja pa do petog razreda kao takva su veoma mala i nemaju mogućnost 

da dolaze pešaka jer su u riziku od auta ili životinja uglavnom od pasa lutalica. Tražim da se 

obezbedi transport za ove učenike iz centra sela Buzec do škole u Bresane i nazad. Svaki dan 

viđam da kada u privatnim autima se ubacuju veliki broj dece kako bi bili transportisani do 

škole. Ne daj bože da se desi nekakva nesreća krivac u ovom slučaju će biti šofer koji prevozi 

učenike, međutim bez grešaka ili krivice nećete biti niti vi predsedniče opštine niti vi direktor 

obrazovanja. Znači ne tražim ovo za učenike od šestog do devetog razreda već ovo tražim za 

učenike da se odvoje budžetska sredstva za transport učenika od predškolskog obrazovanja do 

petog razreda osnovne škole. Sledeća stvar ili zabrinutost jeste takođe u vezi obrazovanja sada je 

kraj školske godine kao što znate i kao svake godine organizuje se test mature. Ja radim nekoliko 

godina u obrazovanju i mogao sam da primetim nezadovoljstva i probleme. Šta se ovde dešava 

alo. Već nekoliko godina koliko ja radim ovde primetio sam da u mojoj školi i u našim školama 

da profesori koji odlaze da nadgledaju i monitorišu učenike na testu mature može se reći da se 

iza biraju uvek oni isti i uvek oni koji podržavaju vlast što znači da su vaši glasači. Mi ostali 

nikada nismo bili izabrani da prisustvujemo ovim procesima. Imamo radnike koji rade do 40 

godina imaju radno iskustvo u obrazovanju a nikada nisu bili nadgledači ili monitoring procesa. 

Dok imamo drugih ili ostalih koji samo sa po jednom ili dve godine radnog iskustva odmah se 

šalju u tim procesima iz jednog jedinog razloga samo kako bi uzeli dnevnice. Kada su u pitanju 

kompetentni organi vama su prebacili krivicu zbog imena tih svih profesora koji su određeni. 

Tako da tražim da od direktora obrazovanja da se ova praksa zaustavi jer politika ne bi trebala da 
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se meša u školama kako je bilo do sada. Pitanja koje sam postavio na prošloj sednici su bila 

pitanja u vezi političkih zapošljavanja u obrazovanju, pitanje kanalizacije u selu Zaplužje, pitanje 

kancelarije u Bresane i pitanje penzionera i radnika koji se penzionišu. Tražim od predsednika da 

u granicama njegovih mogućnosti odgovori na ova moja postavljena pitanja hvala. 

g.Shaban Shabani - Odmah ću početi sa pitanjem koje je postavio Naser a onda ćemo nastaviti sa 

odgovorima iz postavljenih pitanja iz prošle sedmice. Što se tiče škole u Zaplužje zaista nismo 

uspeli da uradimo neku bitniju investiciju u tu školu. Međutim mislim da i sama škola kao i 

predstavnici te škole kako I građani iz tog sela bi trebali da lobiraju malo više kako bi privukli 

investicije u svoje selo ili ovu školu. Realno nismo skroz dve sinestezija u tom delu škole već se 

izvode radovi na izgradnji puta a imamo takođe i 100.000 planirano odvojenih za ovu školu za 

naredni period. Ovo ne znači da će ova škola biti u potpunosti zaboravljena već da će se imati na 

umu i investiranje u ovom objektu. Znači kao što smo rekli daćemo sve od sebe da se barem u 

one elementarne stavke investira ili interveniše. Što se tiče transporta učenika iz sela Zrze, zaista 

mogu da kažem da je pitanje transporta učenika pogotovo ovih iz nižih razreda veoma bolno 

pitanje imajući u vidu uslove u kojima danas se ta deca školuju. Znam da je to tako, nadam se da 

ćemo uskoro rešiti tu problematiku jer znajući da nije samo problem ovih deca iz sela Zrze veći 

okolnih sela koja se suočavaju sa istom problematikom. Imajući u vidu da transport učenika 

zahteva i finansijsku podršku ali mogu da vam jedno kažem što je dobro za sve nas jeste to da 

direktorat obrazovanja je počeo sa ozbiljnom analizom određenih problema sa kojima se 

suočavaju deca u smislu transporta iz jedne škole u drugu tako da očekujemo ubrzo da će se i 

ovo rešiti. Što se tiče testa mature zaista nisam primetio da je to tako bilo da su isti nastavnici 

uvek imenovani u smislu kontrole međutim i to morate znati da je takođe se tim pitanjem bavi 

direktorijat obrazovanja i škole tako da meni nije bilo niti došlo do ušiju tako nešto slično. Ja ću 

svakako razgovarati sa direktorom obrazovanja da vidimo šta po tome može da uradimo. Što se 

tiče pitanja iz prošle sedmice jedno pitanje bilo oko stadiona mogu da kažem da neki radovi oko 

stadiona nisu izvršeni kako treba imajući u vidu da smo mi našu obavezu završili kako valja 

međutim eto dan danas ne može se održati recimo nikakva sportska aktivnost samo iz razloga što 

poslovi nisu završeni. A što se tiče stadiona za koji ste rekli da je dobro da se napravi na 

megdanu, u vezi tog stadiona znači mogu da vam kažem da smo trenutno u situaciji ili u 

vremenskom intervalu kada je spor između kosovske agencije za privatizaciju i opštine na sudu, 

tako da do dolaska rešenja suda ne možemo po tom pitanju ništa uraditi. Čak i po tom pitanju 

imamo i dopise iz ministarstva koji govore da čak i opština više neće imati pravo davanja 

opštinske imovine na korišćenje sve dok se ne usvoji zakon koji je u izradi, zakon o gradnji i 

zakon o davanju javnih imovina na korišćenje. Znači nije loše kao što smo rekli da se jedna takva 

investicija u smislu izgradnje stadiona i to od strane donatora usmeri na prvo mesto ali eto ovi 

imovinsko-pravna masa nas koći po tom pitanju. Drugo pitanje je bilo u vezi davanja 

nastavnicima koji odu u penziju 3 jubilarne plate dodatne nakon odlaska u penziju to moramo 

uraditi, imati u vidu da nastavnici koji izlaze u penziju ako im se te platine isplate koje su 

zakonski zagarantovane oni će to tražiti preko suda tako da ako se to ne izvrši od nas plaćamo 

duplo kako sudske troškove tako i te plate koje će biti primorane za isplatu. Tako da planiramo 
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da ove godine ove plate uključimo i u budžetu. Konkurs za obrazovne radnike po školama na 

sreću imamo puno obrazovnih ljudi ali na nesreću imamo puno malo radnih mesta za sve te 

obrazovne ljude. Kao što znate imali smo konkurs na kojem su bili kandidati koji su bili 

zainteresovani za rad u obrazovanju bilo je takvih koji nisu bili zadovoljni ishodom konkursa pa 

su i podneli žalbe tako da službeno za sada imamo jednu žalbu koja je u procesu procene tako da 

će se na kraju videti kako će se to završiti a sve u okviru zakona normalno. Glavno je da je 

procedura konkursa išla po planu, po zakonu, te da su ispoštovani svi kriterijumi i Pro zakonske 

procedure. Kod pitanja kancelarija keds-a za inkasaciju sredstava u selo Bresane, zaista ovo je 

zabrinjavajuće imajući u vidu da je itekako ova kancelarija olakšavala život građana međutim to 

je privatna firma i ona ima svoja pravila ovaj otsek keds-a je izgubio pravo na inkasiranje 

sredstava tako da taj deo departament ove kompanije se morao zatvoriti u našem selu. Kao što 

znate znači pristup građanima u ovim kancelarijama za inkasaciju sredstava je bio lakši sada kao 

što vidite znači oni su otvorili mogućnosti da se računi plaćaju i u pošti tako da je možda zbog te 

njihove politike zatvorena ta kancelarija u selo Bresane. Što se tiče pitanje kanalizacije i mi smo 

konstatovali to i vlast koja je bila pre nas da je zaista pitanje kanalizacije jedan od popusta 

grešaka ili neuspeha donatora i investitora. Još tada se videlo da ta kompanija to jest tokom 

realizacije da neće moći završiti projekat kako valja do kraja jer postavljanje cevi za kanalizaciju 

u potoku je bilo neodrživo, kao i kvalitet radova koja je ta kompanija pružala tokom realizacije 

tog projekta. Bilo jedno pitanje u vezi postavljanje saobraćajnog znaka naselja na destinaciji 

prema selu Restelici to je zaista čudno kako postaviti jedno ime nekog naselja koje ne postoji u 

ovom region, mi smo kontaktirali povodom ovog pitanja nadležne institucije međutim ništa 

nismo mogli da dobijemo konkretno. Mi ćemo sa inspektorima se angažovati da se ovo pitanje 

reši u najboljem redu jer ako jedan od tih znakova koji ograničava brzinu može biti razlog za 

kažnjavanje građana onda je zaista problematično. Jedno od pitanja je bilo takođe i davanje 

kamere od strane opštine u smislu sufinansiranja jednog od projekata kamera koja će služiti za 

potrebe goranske zajednice radi informisanja u javnom informativnom sektoru to jest radio-

televiziji koliko se sećam ja davanje te kamere ste takođe i vi potvrdili i podržali na skupštini 

imajući u vidu da će ta kamera i ljudi koji to rade prenositi razne emisije kulturna dešavanja iz 

goranske zajednice. Onog momenta ako se utvrdi da se ta kamera zloupotrebljava kao što ste 

rekli i da koristi samo određenim osobama a ne celu zajednicu onda se može stupiti u kontakt sa 

nadležnim osobama iz radio-televizije kao i sa osobama kojima je dodeljena kamera na 

korišćenje da se vidi u čemu je stvar. Što se tiče pitanja subvencije ja mislim da sam ranije 

odgovorio na to pitanje ali eto da vas informišem da je suma namenjena za subvencije i transfere 

u potpunosti iskorišćena i potrošena. Sve odluke predsednika opštine se nalaze na službenoj web 

stranici opštine tako da tu možete pogledati kome i kako i koliko su date subvencije. Nema 

nikakvih razloga da krijemo listu subvencija. Možda neko od tehničkih smetnji ako se desilo pa 

da ne postavimo neku od odluka. Što se tiče rupa na regionalnom putu kao što znate taj put je u 

nadležnosti ministarstva ili departmenta za puteve, imajući u vidu da je regionalni put ali na 

sreću kao što ste i sami možda primetili već su na terenu i počeli su sa popunjavanjem određenih 

rupa na regionalnom putu. Što se tiče pitanja u vezi potpredsednika opštine koji je imenovan 
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jeste imamo dopis od strane ministarstva da je ministarstvo povodom ovog pitanja tužilo 

prijavilo sudu opštinu Dragaš tako da sada čekamo odluku suda, onog momenta ako sud odluči i 

kaže da naloži meni kao predsedniku opštine da razrešim potpredsednika ja ću ga razrešiti, ako 

kažu da nastavi svoj mandat on će nastaviti svoj mandat. Mislim da je Redžep postavio jedno 

pitanje u vezi napada pasa lutalica na stanovnike opštine Dragaš a to je pitanje koje se možda 

vezuje i sa pitanjem Zinaide, od strane farmera ili porodice farmera iz sela Brod čiji psi napadaju 

građane, mi smo se obavezali da razgovaramo sa inspektorima da obrate pažnju i posete ovog 

farmera međutim i koliko sam takođe upoznat ovaj predmet je na sudu da li će se doneti nekako 

odluku i kakva će ona biti stvarno ne znam. 

g.Shpetim Hajredini - Pozdrav svima u mom prvom govoru mislim da ste me pogrešno shvatili i 

razumeli te želim da dam neka objašnjenja u tom pravcu. Ja nisam tražio u tom mom govoru da 

se nešto uradi van zakonski ili nešto što ne dozvoljava zakon ili ustav. Ja sam možda hteo da to 

drugačije kažem ali nisam uspeo. Ja sam hteo da kažem da zašto ne bi opština to jest direktoriat 

kulture organizovao neke određene sportske aktivnosti recimo povodom Bajrama ili Ramazana. 

Jer koliko se ja sećam ranije smo organizovali turnir na zelenoj pijaci u selo Bresane 

organizovali smo turnir povodom Bajrama kao sportsku aktivnost. Mislim da je ovo samo 

razjašnjenje cilja ono što sam hteo da kažem u prvom mom govoru. Takođe želim da zahvalim 

predsedniku opštine zbog predloga kojeg sam predložio na prošloj sednici je u potpunosti 

realizovao u veoma kratkom vremenskom periodu. 

g.Sevim Avdullahi - Poštovani prisutni imam jedan zahtev koji mi je prosleđen od strane 

građana, zahtev koji zahteva moju podršku kao delegata a i vas kao delegate ove skupštine. 

Građani koji su nam poverili njihov glas traže od nas odgovornost, oni traže od nas da formiramo 

jednu nadležnu komisiju za nadgledanje komisija koja će biti formirana od strane skupštine i u 

kojoj će biti uključeni svi politički subjekti, komisija koja će nadgledati sve radove izvođača 

radova na svim lokacijama u našoj opštini. Ovaj zahtev građani koji su tražili od mene da to 

predstavim zasnivaju na tri glavna razloga, prvi zbog transparentnosti javnog novca, pod dva jer 

izvođač radova ne izvršava radove na regularan način i po ugovoru o radu koji je sam potpisao sa 

opštinom, i pod tri da građani zaista nemaju poverenja u nadležni organ koji se formira od strane 

opštine ili kancelarije predsednika tako da poštovani delegati tražim da podržite ovaj zahtev 

građana jer smo mi njihov glas u ovoj skupštini. 

g.Redzep Kamberi - Ja bi se nadovezao na moje prethodno izlaganje i postavio bi pitanje 

predsedniku opštine kada će se doneti urbanistički plan za našu opštinu i da li se na tome radi, jer 

je to od vitalnog značaja za našu opštinu. I ponovo ću se nadovezati na urbanistički plan obzirom 

da takav ne postoji dolazi do velikih problema i postavio bih vam pitanje obzirom da ste upoznati 

sa problemom meštana donjeg Dragaša koji nemaju u recimo u slučaju požara i bolesti koji 

zahteva kola hitne pomoći ili kola vatrogasne službe oni nemaju put gde bi kola stigla do 

njihovih kuća i kako bi se blagovremeno reagovalo, s tim u vezi pitam da li se nešto radi na 

iznalaženju rešenja za rešavanje ovog problema, konkretno ja predlažem da izvršna vlast i 

direktori direktorata urbanizma i ostalih razgovara sa dvojicom vlasnika koji ne dozvoljavaju 
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ostalima da prođu ili uđu u njihova imanja i da li opština ima mehanizma da utiče na ova dva 

vlasnika parcela i da se na neki način sa njima dogovori i da im se pomogne u najmanju ruku da 

se njihovo imanje otkupi ili ekspropriise. 

g.Nexhat Isufi - Imam jedan zahtev jednog građana taj građanin je radnik obrazovanja, kaže ja 

sam službenik obrazovanja i već neko duže vreme čekam transfer u tom periodu transfera, kada 

je predao zahtev direktoratu za obrazovanje za transfer zahtev koji je uredno primljen 

protokolisan i zaveden u direktoratu obrazovanja, ova osoba je nakon toga počela da radi i sada 

je u procesu rada međutim direktorat obrazovanja kažem mu ne daje ugovor o promenu ili 

transferu radnog mesta. Kaže da mu je direktor ovog dipartmenta rekao nećeš dobiti ugovor jer 

nisi član partije u kojoj sam ja. Tako da se ovaj radnik žalio meni kako bi prosledio ovaj njegov 

problem do ministarstva. Ja sam mu rekao polako ovde je opština preko koje ćemo rešiti ovaj 

problem. Tako da želim da se nađe rešenje ako je po zakonu obaveza da se takvom licu da 

ugovor o transferu i novom radnom mestu onda se to zaista uradi a ne da se čovek koči.  

g.Samidin Xheladini - Imam dva zahteva za predsednika opštine to je za dva pitanja prvo pitanje 

glasi možete li nam reći dokle se stiglo sa izgradnjom mosta u selo Bresane i druga stvar da li 

možete Predsedniče da nas obavestite o zadnjoj poseti visokih funkcionera u ovom slučaju 

Natalije Apostolova koja je posetila našu opštinu. I tako imam jedan zahtev jednog broja građana 

za otvaranje nove trase puta između sela Bresane i Brut preko polja. Takođe evo već duže vreme 

ne potpisujemo platne spiskove, meni to ne smeta ali to sam evo već deset godina tražim samo 

zbog transparentnosti. Takođe imam jednu žalbu jer su me sreli to jest optužbu građana iz sela 

Restelica kojima su kod sela Brezne pukle gume od auta zbog rupa na toj destinaciji. Što se tiče 

zapošljavanja takođe želim da kažem Predsedniče da se govori u javnosti da na zadnjem 

konkursu koji ste imali u opštini bilo je primljeno novih kandidata ili radnika ali se govori u 

javnosti da su svi ti radnici koji su skoro primljeni striktno bili pripadnici vaše političke partije.  

g.Zinaida Elmazi - U Nacionalnom parku zapošljeno je tri radnika iz većinske zajednice mislim 

da treba voditi računa pošto mislim da sam čula da se trebaju primiti još 12 radnika pa da se vodi 

računa da zapošljavanje tih radnika budu primljeni na osnovu nacionalnog i regionalnog osnova. 

Na prošloj sednici postavila sam jedno pitanje na koje mi predsednik nije odgovorio. Prošlo je 

godinu dana od požara u Domu kulture nijednom rečju nikada nismo progovorili u ovom slučaju 

te mene najpre interesuje me kao opština, kao vlasnici tog objekta da li mi imamo zvaničnu 

informaciju o razlogu tog požara, da li je ovo pitanje rešeno i da li je nešto povodom toga 

povodom istrage o tom pitanju učinjeno, takođe da li imate pregled troškova koje su načinjene 

nama domu kulture kao i ostalim institucijama koje su bile u tom ambijentu ili toj zgradi. Kao što 

znamo da je u tom delu zgrade bio i Omladinski centar, radio Gora i ostale organizacije. 

Obzirom da je vatra uništila naš objekat ali i ovaj drugi objekat da li opština to jest da li od 

opštine ima nekih potraživanja neki od organizatora ili organizacija koje su bile stacionirane u 

Domu kulture Da li od strane njih ima potraživanja za nadoknadu štete od opštine. Prošli put smo 

pričali dobila sam jedan odgovor za kameru, međutim meni je malo nelogično da mi smo glasali 

za kameru ja sam ovde tražila da se vidi pod kojim ugovorom je tada kamera data pod kakvim 
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uslovima. Ako RTK televizija ima 11 miliona eura budžet za finansiranje malo mi je nelogično 

da mi to najsiromašnija opština na Kosovu doniramo jednoj ogromnoj instituciji kako bi u 

poslednjih 20 koji apsolutno ni u jednom momentu nas nisu ispoštovali ni kao odbornike ni kao 

skupštinu. Želim da vidim ugovor pod kakvim uslovima smo dali da se ta kamera koristi.  

g.Zaim Hajredini - Pošto smo pod tačkom eventualno hteo bi da pitam predsednika da li postoji 

mogućnost da se i kako ubrzaju radovi na asfaltiranju puta oko jezera u selo Brezna. Imajući u 

vidu da je već turistička sezona počela da je to jezero turistička atrakcija imajući u vidu da 

imamo trogodišnju strategiju ili plan o privlačenje turista u ovom našem delu opštine.  

g.Shaban Shabani - Gospodine koji ste pomenuli organizaciju određenih aktivnosti povodom 

verskih praznika ili nešto slično tome nema nikakvih zakonskih smetnji da se sportske aktivnosti 

organizuju u okviru verskih praznika. Ono što trenutno radimo to za Ramazan u svojstvu 

ramazanskih aktivnosti jeste da pozivamo sve imame odbora Islamske zajednice u Dragašu u 

saradnji sa odborom Islamske zajednice u Dragašu na zajednički Iftar. Dok ako se neka aktivnost 

okarakteriše kao verska aktivnost onda je mesto da se ta aktivnost adresira na odbor islamske 

zajednice imajući u vidu da su oni kompetentni za takve aktivnosti. Što se tiče sledećeg 

govornika koji je tražio formiranje komisije za nadgledanje radova, ja mogu da kažem da kada 

god mislite da trebate formirati komisiju za bilo koje radove imate pravo vi kao skupština to 

uraditi u onom momentu ad-hok formiranje komisije za bilo koji projekat.  

Da li će to biti neko pitanje u polju obrazovanja, zdravstva, investicija, realizacija projekata kako 

god bilo imate pravo kao skupština uvek formirati komisije u tom pogledu. Ja ću se ponositi 

takvom komisijom a mislim da ćete se i vi kao delegati skupštine ponositi takvom komisijom 

ono što mogu i ja kao izvršna vlast da uradim jeste da vam pomognem u smislu obezbeđivanja 

transporta ili tehničke neke podrške. Što se tiče pitanja urbanističkog Plana dok sam ja bio 

delegat u prošlom mandate skupštine mislim da smo tad odvojili oko 40.000 za formiranje 

zonalnih karata. Ako budemo izvršili bilo koju reviziju budžeta ne bi bilo loše da se ova sredstva 

odvoje kako bi one bile preduslov ustvari za formiranje urbanističkog Plana.  

Kako god bilo u budućnost kao što se vidi nas obavezuje da imamo i regulacioni kako i 

prostorno prostorni plan opštine da li će to biti samo u Dragašu centru kao i u ostalim selima to 

na svakako očekuje i taj trošak kad-tad se mora načiniti. Neko će možda reći da li se daju toliko 

novca za papir ali svakako taj papir je ustvari osnova ili baza za buduću ekonomsku perspektivu 

naše opštine. Što se tiče puta u donjem delu Dragaša mislim da je tamo pitanje ili problem inat 

koji se stvorio između komšija i kolega tako da je došlo do tog spora. Ja sam i lično bio 

angažovan da se taj spor reši međutim sada za sada je zaista nemoguće naći rešenje. Veoma je 

jasno i logično da ti ljudi tamo moraju imati put imajući u vidu kao što ste pomenuli pristup 

ambulantnih kola vatrogasaca i ostalo. Imali smo i peticije građana ali kao što vidite ni od tada 

još se nije moglo ništa rešiti. Nedžad je pomenuo određeno pitanje transfera i problema sa 

kojima se suočava taj radnik. Transfer koliko ja znam je veoma zakonska normalna procedura i 

iziskuje ugovor o novom radnom mestu što je pravo uposlenika. Ako je zaista direktor to izjavio 
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tom radniku to je zaista veoma loše. Ja ću razgovarati sa direktorom obrazovanja i videću da li je 

to tako bilo i zašto se to tako reklo, nije to termin koji priliči jednom od direktora departmenta. 

Samedin je postavio pitanje u vezi izgradnje mosta u selo Bresane. Mi smo u toku rekonstrukcije 

tog mosta i nadam se da će se to uskoro završiti kako treba imajući u vidu da imamo obećanje od 

strane ministarstva za dva razvojna projekta u tom delu. Jedan od projekata koji će završiti to 

pitanje ili problematiku mosta jeste projekat izgradnja korita reke i potpornih zidova koji će 

koštati ali će jednom za svagda rešiti taj problem koji se iz godine u godinu ponavlja. Sto se tice 

trase puta Bresane Brut mislim da jos nije prioritet. Sto se tice posete Natalije Apostoleve, kao 

sto i sami upoznati jer je bilo i delegate na tom sastanku u grupama. To je bio jedan neformalan 

sastanak, prilkom kojeg je Apostolova sa odredjenim brojem ambasadora posetila gradjane sela 

Restelica, mi smo iskoriostili priliku koliko smo mogli da se sa njima upoznamo, predtsvaimo 

nase dostignuca i planove. Dobro je sto takvi ljudi dolaze, imajucvi u vidu da su veoma cesto 

njihove zemlje prisutne u Dragasu u smislu projekata, zadnji je projekat Sistevac-Krusevo. Sto se 

tice zaposljavanja u direktoriatu Nacionalnog parka, ja zaista nisam upoznat koliko je upozlenih 

jer je to odvojena institucija od nas. Mislim da ce oni sami raspisivati konkurs i vrsiti ostale 

procedure, oni znaju konfiguraciju terena, te ce verovatno traziti i radnike iz ovih prostora. Sto se 

tice pozara u Domu kulture ono sto imamo jeste taj proslogodisnji izvestaj, od tada nemamo nista 

novo u vezi pozara, stete su velike, najverovatniji razlog je elektricna instalacija. Sto se tice 

kamere, dole u kancelariji mora da postoji ugovor pod kojim je dodeljena i kamera. Dodela 

kamere je efirmativna mere kradi izvestavanja vesti iz goranske zajednice. Asfaltiranje put aka 

Breznu, ministarstvo je skinulo kod asfaltiranje, te smo mi sa ministrom Lekajom trazili da nas 

podrzi, da cemo i mi participirati. Jer ce tamo sa tim asfaltiranjem put aka Brezjanskom jezeru 

stvoriti i turisticku atrakciju. Ovaj put ce kostati oko 150.000 eura, nadamo se podrske 

ministarstva. Hvala vam, mislim da sam dao odgovore na postavljena pitanja. 

g.Betim Merdiu – Ovim zavrsavam danasnje zasedanje Skupstine. 
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